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Drukkerij Ketelaars bestaat al ruim 26 jaar.  

Door in te spelen op de ontwikkelingen in de markt,  

zijn we door de jaren heen uitgegroeid tot  

een one-stop-shop voor grafische producties.  
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en beursmateriaal. Voor alles waar je als bedrijf  

je logo of andere (reclame-)uiting op bedrukt wil zien,  

kun je bij ons terecht, al vanaf één exemplaar,  

in zwart-wit of kleur. 

Bel of mail voor een vrijblijvende kennismaking, 

dan zetten wij de koffie voor je klaar!

Westwijk 13, 5406 XS Uden, 
T 0413 25 82 72, info@drukkerijketelaars.nl
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your change
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Rood-wit-blauw (verticale streep) 
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Parklaan 4 Uden 
 
CORRESPONDENTIEADRES
Gruunsel 23
5404 PS Uden
T. 0413-264529 
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I. www.udi19.nl 
 
Aantal leden 1-7-2024: 1688 
Aantal medewerkers: 160 
 
TEAMINFORMATIE 
14 seniorenteams mannen 
2 seniorenteams vrouwen 
1 groep senioren 35+
2 groepen vrouwen 30+ 
55 jeugdteams jongens/gemengd 
2 jeugdteams meisjes 
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Trainingsgroep veteranen 
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Begeleiding teams: 230 personen 
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René van Vuuren
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BESTUUR

VOETBALZAKEN PR & COMMUNICATIE

SPONSORING

Mark van de Meulenhof
Penningmeester
penningmeester@udi19.nl 

Remco Lips
Facilitaire Zaken
facilitair@udi19.nl  

Wim Scheen
Voorzitter
voorzitter@udi19.nl 

William van der Steen
Voetbalzaken
voetbal@udi19.nl 

Joost van Oort
Secretaris
algemeenbestuur@udi19.nl 

Tini van Hek
Vrijwilligerszaken
vrijwilligerszaken@udi19.nl 

William van der Steen
Voorzitter

voetbal@udi19.nl 

Tini van Hek
Coördinator organisatie bovenbouw

co.junioren@udi19.nl

Theo Appeldoorn 
Coördinator organisatie onderbouw

co.onderbouw@udi19.nl 

Tinie Timmers
Coördinator vrouwen/meiden

co.vrouwen.meiden@udi19.nl 

Carla Doeleman 
Coördinator G-voetbal 

co.g-voetbal@udi19.nl 

Tinie Timmers
Coördinator wedstrijdzaken

coordinator.wedstrijdzaken@udi19.nl

 

Jeroen Prinsen
Hoofd jeugdopleiding bovenbouw 

hjo.bovenbouw@udi19.nl 

Ruud Kuipers
Hoofd jeugdopleiding onderbouw 

hjo.onderbouw@udi19.nl 

Sebastiaan Toet
Technisch coördinator Onder 17 t/m 19

tco.onder17-19@udi19.nl

Xander van de Camp
Technisch coördinator Onder 14 t/m 16

tco.onder14-16@udi19.nl

Mart Beekmans
Technisch coördinator Onder 11 t/m 13

tco.onder11-13@udi19.nl

Jeroen van den Berg
Technisch coördinator Onder 7 t/m 10

tco.onder7-10@udi19.nl

Richard van den Boogaard 
Coördinator selectieteams senioren

co.seniorenselectie@udi19.nl 

Michel Theunisz 
Coördinator selectie vrouwen

tco.vrouwen.meiden@udi19.nl 

René van Vuuren
Voorzitter PR & Communicatie
pr@udi19.nl
Levie Vriend
Wilco Zonneveld

Marcel de Laat
Voorzitter Sponsorcommissie
marcel.delaat@udi19.nl
Ingrid Donkers
Secretariaat Sponsorcommissie
sponsoring@udi19.nl
Fons Boekelder
Lid Sponsorcommissie
fons.boekelder@udi19.nl
Henk Verzijl
Lid Sponsorcommissie
henk.verzijl@udi19.nl
Karin Heijmans
Lid Sponsorcommissie
karin.heijmans@udi19.nl
Stefan Smits
Lid Sponsorcommissie
stefan.smits@udi19.nl
René van Vuuren
Lid Sponsorcommissie
rene.vanvuuren@udi19.nl

Intersport 
Superstore 
Uden 
voor iedere 
sporter hét
juiste adres.
In de winkel aan de St. Janstraat in 

Uden stapt u in de belevingswereld 

van de échte sporter.

Op een totaal van maar liefst 3000 

vierkante meter aan sportplezier 

treft u de grootste keuze in tal van 

sporten, van alle topmerken. 

En voor alle disciplines is volop 

kennis en vakmanschap in huis. 

U kunt dus altijd rekenen op een

persoonlijk advies, niet zelden 

gegeven door medewerkers die 

de sport zelf beoefenen. 

Wij heten u alvast van harte welkom
op de St.Janstraat 35 te Uden. 

T H E  H E A R T  O F  S P O R T                   PRESENTATIEGIDS  seizoen 2024-2025  5 

https://www.intersportuden.nl/


ERELEDEN & 
LEDEN VAN 
VERDIENSTE

EREVOORZITTER

Henk Salome

ERELEDEN

Mario Boselie 

Mark van de Burgt 

Jan Donkers 

Jos van Duijnhoven

Minus van Eijl 

Frans Mikkers

Tinie Timmers

LEDEN VAN VERDIENSTE

Tini van den Akker 

Wim van den Berg

Richard van den Boogaard 

Frans Borgsteijn

Leo van de Burgt 

Ria Ceelen-Dekkers

Bert Dekkers 

Carla Doeleman

Co Doeleman

Harrie van Gogh 

Sjef Groenemans

Thea van der Heijden-van Dijk 

Gert van den Hoven

Harrie Janssen 

Ad Stuiver

Mari Verhofstad

Henny Verstegen 

Kees van der Wijst

Harold van Zutphen

Als de presentatiegids voor u ligt, is er al veel bekend over 
het naderende seizoen: teamsamenstellingen, competitie- 
indelingen, de programmering, enzovoort.

Dat zegt nog niet zo veel over wat we kunnen verwachten. Er 
zijn mensen vertrokken of gestopt. Er zijn er die juist komend 
seizoen voor het eerst voetbalschoenen gaan aantrekken om 
te ontdekken hoe leuk dat spelletje in teamverband binnen 
een vereniging kan zijn.

En laten we vooral niet vergeten dat dat de belangrijkste reden 
is om er als vereniging te zijn: mensen faciliteren die de voor 
hen leukste sport met het meeste plezier willen  beoefenen. 
En ja, als je een vereniging als UDI’19 bent, heb je die sporters 
op heel veel verschillende niveaus.

Onze hoogst spelende prestatieve teams hebben het vorig 
seizoen heel goed gedaan. De dames deden het uitstekend 
door in het eerste jaar in de hoofdklasse mooi in de midden-
moot mee te draaien. De heren deden voortdurend in de 
bovenste regionen mee, maar pakten vooral uit door voor het 
eerst in de geschiedenis van onze club de districtsbeker te 
winnen, en dat tegen gemeentegenoot DAW.

Natuurlijk hoop je altijd de teams bij elkaar te kunnen  houden, 
maar de praktijk is vaak anders. Dat is dus niet alleen bij onze 
favoriete Eredivisie-teams zo. Groener gras bij de buren, 
jeugdig ongeduld, gewoon stoppen of constateren dat het 
toch iets te hoog gegrepen bleek, spelen allemaal een rol. 
Dan kijk je als vereniging eerst in de eigen (jeugd-)teams om 
pas daarna soms noodgedwongen wat ruimer te zoeken naar 
teamvulling. Dat willen we liever zo lang mogelijk uitstellen. 
Maar onze doorstromende jeugdtalenten gedijen beter in een 
stabiel team dan in een team in mineur.

Alles is erop gericht om iedereen de gelegenheid te bieden 
zich op zijn/haar niveau maximaal te ontwikkelen, zowel 
 spelers en speelsters als trainers en scheidsrechters. Maar 
ook officials of stewards, allemaal nodig in een vereniging als 
UDI’19. Want breed-opleiden is één van de peilers onder ons 
succes als vereniging. Het is trouwens de enige manier om 
je als vereniging met onze wijze van werken en begroten te 
handhaven op het niveau waarop we vereniging breed zitten.

En breed wil zeggen in alle geledingen, dus niet alleen bij 
de voetballers. Eigen opgeleide trainers, hoe mooi is dat?  

Voorwoord Wim Scheen

SAMEN NAAR 
SUCCES IN 
HET SEIZOEN 
2024/2025

Maar ook stewards die gevraagd worden om te helpen bij prof-
clubs in de omgeving. Dat zien de meeste leden niet direct, 
maar het is onderdeel van een succesvolle koers van een club.
Dat geldt voor veel meer dingen; leden realiseren zich niet 
altijd wat er achter de schermen gebeurt. Alle overleggen met 
de KNVB, met de verschillende divisies, met de gemeente, 
met de buurverenigingen, enzovoort. Allemaal vrijwilligers-
werk… Daarover gesproken, daar hebben we dus ieder  seizoen 
weer veel mensen bij nodig. Met alle voetbalvrijwilligers  
(trainers,  leiders, vlaggers), veldverzorgers, materiaal   -
uitgevers,  commissieleden (sportiviteit en respect, wedstrijd-
secretariaten, PR en communicatie, toernooien, jeugdkamp, 
enzovoort) hebben we elk seizoen weer 350 à 400 mensen 
nodig.

Al met al zijn we als vereniging voortdurend in de weer om 
naar de toekomst te kijken. Enerzijds voor onze teams, maar 
anderzijds ook voor de accommodatie waar al onze activitei-
ten moeten plaatsvinden. En dan hebben we het niet alleen 
over de velden en kleedkamers, maar ook over de materieel-
ruimtes, vergaderlocaties en, niet te vergeten, het kloppend 
hart van de vereniging: de kantine. En daar is op het gebied van 
de  gebouwen echt werk aan de winkel. Komend seizoen gaan 
we daar echt stappen in zetten. Afgelopen seizoen is de weg 
vrijgemaakt door bij de gemeente zekerheid te krijgen over de 
 toekomstbestemming van onze terreinen en omgeving. Overi-
gens niet alleen voor ons, maar voor alle verenigingen op en 
rond het Sportpark. Een belangrijke voorwaarde om investe-
ringen op te baseren in de toekomst. Nu doorpakken dus.

Even terug naar onze vaandelteams: zo veel mogelijk zelf 
opgeleid is bij onze dames dik in orde en zal de komende jaren 
voor onze mannen ook steeds “beter” worden, want “ze komen 
eraan!”

Nog even iets over onze verenigingsnaam, die lang verbonden 
was aan de hoofdsponsor, eerst Beter Bed en de laatste jaren 
CSU, prachtige Udense bedrijven. Beiden zijn al heel lang als 
sponsor verbonden aan UDI’19 en blijven dat ook, alleen niet als 
hoofdsponsor. Vandaar dat de naam van onze vereniging weer 
“gewoon” RKSV UDI’19 is. We zijn alle sponsoren die ons in welke 
vorm dan ook steunen heel dankbaar, juist om wat ik hier boven 
beschreven heb als onze manier van begroten en manag en 
van de vereniging. Maar het betekent ook dat we altijd op zoek 
moeten blijven naar nieuwe hulp in dat opzicht en dat doen we 
dan ook.

Op die manier word je “gezond” oud als vereniging.
Ik wens u een heel fijn en sportief nieuw seizoen toe!

Wim Scheen,
Voorzitter UDI’19
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Harrie Willems richtte het bedrijf in 1939 op aan de Bitswijk 
in Uden. Toen vooral actief als loodgietersbedrijf met een 
klein winkeltje voor particulieren. In 1970 nam zoon Henry 
Willems het bedrijf over. Vanaf toen ging de focus op het 
aanbrengen van verwarming in scholen. In die tijd was dat 
alleen nog weggelegd voor overheidsgebouwen, kloosters 
en ziekenhuizen. 

Jan van de Donk nam het bedrijf in 1985 over. Jaren later 
kwam ook Theo Kremers, een bekende van Van de Donk, bij 
Willems Uden. Het duo vormde uiteindelijk de twee koppige 
directie. Het bedrijf verhuisde op 1 januari 1994 naar een 
nieuw onderkomen op de Industrielaan. Daar werd het 
vizier gericht op complexe installaties voor bijvoorbeeld 
kantoren, bedrijfspanden, industriële gebouwen, scholen, 
 multifunctionele accommodaties, sportaccommodaties en 
zorginstellingen. 

Theo Kremers nam in 2002 het bedrijf over van Jan van de 
Donk. Nadat Theo in 2008 plotseling overleed zetten zijn 
zonen Patrick als Algemeen Directeur, Marc als Technisch 
Directeur en Armand als servicemanager hun schouders 
samen eronder.

Dat heeft mooie resultaten opgeleverd. Het pand aan de 
Industrielaan heeft dit jaar een flinke upgrade gekregen. De 
binnenkant is duurzaam vernieuwd en gasloos gemaakt. Ook 
zijn er 186 zonnepanelen geïnstalleerd op het dak. Willems 
Uden gebruikt de opgewekte stroom grotendeels zelf. Denk 
hierbij aan warmtepompen, luchtbehandelingsinstallaties en 
het opladen van elektrische auto’s van werknemers. Een mooi 
hoogtepunt in de 85-jarige historie. 

UDI’19 en het werktuigbouwkundig installatiebedrijf  hebben 
ook al een lange en goede verstandhouding met elkaar. 

Sinds 1990 is Willems Uden sponsor van UDI’19

TROUWE SPONSOR VAN UDI’19 VIERT 
85-JARIG JUBILEUM
Willems Uden viert dit jaar het 85-jarig bestaan. Een bijzondere mijlpijl die ook nog eens gevierd wordt 
met de verbouwing en modernisering van het bedrijfspand aan de Industrielaan. Daarnaast is het 
Udense bedrijf al lange tijd een trouwe sponsor van UDI’19. Tijd voor een gesprek met Marc, Armand 
en Patrick Kremers.

 Willems Uden sponsort bij verschillende clubs in Uden, maar 
UDI’19 heeft een speciaal plekje bij de mannen. Armand en 
Patrick speelden in de selectie en ook Marc voetbalde bij  
UDI ’19. Ze volgen de verrichtingen van de club nog steeds 
op de voet. Patrick is daarnaast vier keer per week actief 
als selectietrainer van de JO14-1 bij UDI. Daarnaast is UDI’19 
 volgens de broers voor veel mensen in Uden een gezamen-
lijke passie. Dat schept als sponsor weer een band. 

De 45 werknemers van Willems Uden komen grotendeels uit 
de gemeente Maashorst en uit de omliggende plaatsen. Ook 
zij voelen dus de band met de regio. In Uden verzorgde het de 
technische installaties voor verschillende nieuwe gebouwen 
zoals Theater Markant, het politiebureau aan de Volkelse-
weg, speelleercentrum De Wijde Wereld, Ontmoetingsplein 
 Mellepark en Sanders|Fritom. 

Willems Uden staat al 85-jaar midden in de samenleving. 
Dat wil het ook in de toekomst blijven doen. Patrick, Marc en 
Armand vinden het belangrijk om nauw in contact te blijven 
staan met de klanten en opdrachtgevers. Dat altijd vanuit een 
scherpe visie en heldere koers waar ook de medewerkers van 
profiteren. 

 

 
 

 

 

Het vernieuwde pand aan de Industrielaan, waar 
Willems Uden al sinds 1994 zijn onderkomen heeft

V.l.n.r. Marc, Patrick en Armand Kremers

Willems Uden en UDI’19
In 1990 werd Willems Uden de hoofdsponsor van UDI’19. In 

dat eerste jaar van sponsoring behaalde UDI’19 1 het kam-

pioenschap en promoveerde naar de Hoofdklasse. In 1992 

speelde UDI’19, met Willems op het shirt, een  wedstrijd 

tegen AJAX op het eigen sportpark Parkzicht. Willems 

Uden bleef uiteindelijk vijf jaar lang hoofdsponsor en 

sponsorde daarna jarenlang het derde team. Momenteel 

zijn ze een zeer gewaardeerde Ster-sponsor.
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voetbalintentie. Dat heeft tijd nodig, net als een aantal 
voetbalprincipes die we nastreven. Soms maken we nog 
technische fouten, maar dat zijn logische dingen waarop je 
kunt trainen tijdens de voorbereiding.’’

Dit was je tweede voorbereiding bij UDI.  
Zie je  verschil met de vorige?
‘’De spelers zijn fitter teruggekomen van de zomerstop dan 
vorig jaar. Vorig jaar onderschatten de spelers dat misschien. 
Ze bereidden zich nu beter voor. Er zijn ook nieuwe  spelers 
bijgekomen, er is een nieuwe dynamiek. Die zorgt voor  nieuwe 
mogelijkheden. 

Het grote verschil is dat ik nu alles bij de club ken, het voelt 
gelijk weer als thuis. Vorig jaar was alles nieuw voor me. Als 
staf zijn we nu beter voorbereid.’’

Is de selectie klaar om het seizoen mee te beginnen?
‘’Dat moet blijken als de competitie straks begint. In een paar 
weken tijd kunnen positieve dingen gebeuren, maar ook 
negatieve dingen zoals blessures. We zullen klaar zijn voor de 
competitiestart, maar je hoopt dat dat gebeurt met een zo 
groot mogelijke en fitte groep.’’

Zijn de doelen nog hetzelfde als aan het eind van 
vorig seizoen?
De doelen zijn hetzelfde: ik vind dat UDI een niveau hoger 
moet spelen. De ambitie om de best presterende ploeg van 

Brabant te worden op lange termijn heb ik ook uitgesproken. 
Dat kan niet in een jaar, maar we willen het wel. En daar hoort 
promotie naar de derde divisie bij. Of dat realistisch is moet 
blijken, want je bent niet alleen afhankelijk van jezelf maar ook 
van tegenstanders. Maar dat neemt niet weg dat we  willen 
promoveren en dat we daar alles voor gaan doen.’’

Wat is ervoor nodig om dat te bereiken?
We zijn een jaar verder, de manier van spelen hoeven we niet 
opnieuw in te slijpen. Jongens die er al zaten, kunnen daar 
mee verder. En de nieuwe jongens hebben een  meerwaarde 
voor de groep. Ook mistten we vorig seizoen wat scorend 
vermogen, dit jaar hebben we dat denk ik wat meer. We hebben 
een grote, fitte selectie van zo’n twintig spelers nodig die 
intact blijft. Als dat gebeurt, hebben we veel mogelijkheden 
om aan onze doelen te bereiken en om in een wedstrijd te 
kunnen schakelen. Vorig seizoen was dat anders.’’

Waar kijk je het meest naar uit dit seizoen?
‘’Ik kijk ernaar uit om onze manier van spelen op het veld te 
laten zien aan de supporters, in combinatie met  wedstrijden 
winnen. Vorig seizoen speelden we een aantal fantastische 
wedstrijden. Als je zag wat dat met de club en het 
 enthousiasme deed, is dat waar je het voor doet. We willen 
aan de  supporters laten zien wat we kunnen.’’

*Dit interview is gehouden toen de  voorbereiding nog niet ten 
einde was.

Niels van Casteren over het komende seizoen 

UDI 1 WIL VOORTBORDUREN OP 
VORIG SEIZOEN EN GAAT VOOR 
PROMOTIE: ‘IEDEREEN IS GRETIG’
Vorig seizoen won UDI 1 de beker, dit seizoen wil de ploeg van trainer Niels van Casteren promoveren. 
Het vlaggenschip van UDI hoopt dat te doen met attractief voetbal en een fitte selectie.

Dag Niels, hoe was je vakantie?
‘’Het voetbal lag vier weken stil, maar ik had aan het begin 
zelf toen nog geen vakantie. Toen heb ik nog gewerkt in de 
klas. Daarna hebben we met UDI twee weken voorbereiding 
gedraaid, eind juni en begin juli. In de twee weken die daarop 
volgde had ik vakantie en ben ik met mijn vrouw en kinderen 
naar Kreta geweest. Daar hadden we een appartement en 
huurauto, waar we lekker genoten van elkaar en de zon. Ik 
vind het belangrijk om even een break te pakken. Het is altijd 
goed om tijd voor iets anders te hebben. Een voetbalseizoen 
is voor iedereen een hectische periode, waarin veel gevraagd 
wordt.’’

Hoe was het om daarna weer het trainingsveld op te 
gaan?
‘’Dat was ook weer heerlijk. In een vakantie heb je vrije tijd 
en lees ik graag een boek, maar ik denk ook na over het 

voetbal en ben bezig met trainingen. Voetbal is niet voor niks 
mijn passie en hobby. Als je dan weer het veld op mag, wil je 
gemaakte ideeën omzetten op het veld. Ik had er veel zin in.’’

Hoe is de voorbereiding verlopen?
‘’Heel goed. Je hebt in een voorbereiding te maken met jongens 
die op vakantie zijn, zeker in de eerste twee weken. Daardoor 
werk je in die periode met een kleinere groep, aangevuld met 
jongens uit de O23. Dan is het kwaliteitsverschil wat groter. 
Maar daar houden we rekening mee. We trainden hard en 
goed, en iedereen is gretig.’’

Wat zijn positieven en leerpunten uit de 
voorbereiding?
‘’We willen met een bepaalde intensiteit en spelopvatting 
spelen, en die intensiteit zag ik terug. Dat was heel positief. 
Het positiespel kan nog beter, het volhouden van onze 
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Eerste Periode
Het seizoen 2023/2024 begon op zaterdagavond 26 augus-
tus 2023 met een uitwedstrijd tegen sv Venray. UDI’19/CSU 
won overtuigend met 0-3 dankzij doelpunten van Jan van de 
Haterd, Stijn van den Broek en Joep Engelen.

De volgende wedstrijd was tegen SC Kruisland, een debu-
tant. Ook deze wedstrijd eindigde in een 3-0 overwinning 
door doelpunten van Jan van de Haterd, Simon Cuppen en 
Stijn van den Broek. In de derde wedstrijd, uit tegen Nue-
nen, ging UDI’19/CSU met 2-1 onderuit. Raoul Oomen scoorde 
voor UDI’19/CSU. De vierde wedstrijd was tegen Nemelaer uit 
Haaren bij Oisterwijk, en eindigde met een 2-0 overwinning 
dankzij Stijn van den Broek en Sem Curvers.

De vijfde wedstrijd tegen Unitas’30 in Etten-Leur eindig-
de met een 0-4 overwinning na doelpunten van Jan van de 
Haterd, Jordy Huybers, Simon Cuppen en Joep Offermans.
Op 30 september kwam Achilles Veen op bezoek. Ondanks 
een dominantie van UDI’19/CSU kwam Achilles Veen op voor-
sprong door Jens Verschueren. Paul van der Vlist maakte de 
gelijkmaker: 1-1.

In de zesde wedstrijd, een streekderby tegen HVCH,  kwamen 
de Udenaren door een doelpunt van Milan  Raijmaeckers 
 achter. Stijn van den Broek bracht UDI’19/CSU op gelijke 
hoogte met een vrije trap: 1-1.

Gezien vanaf de tribune door UDI’19-watcher Fons Boekelder

EEN TERUGBLIK OP HET SEIZOEN 
2023/2024
In het seizoen 2023-2024 gingen alle alarmbellen af bij UDI’19/CSU na hun degradatie uit de 
Derde Divisie. Net als in 2016/2017 degradeerden ze na één jaar weer naar de Hoofdklasse/Vierde  
Divisie. Met een deels nieuwe technische commissie, een nieuwe hoofdtrainer, een andere 
keeperstrainer en twee nieuwe teammanagers werd een nieuwe koers ingezet. Nieuwe 
versterkingen kwamen en spelers vertrokken. De verwachtingen waren, zoals altijd, hooggespannen.  
Maar een terugkeer naar de Derde Divisie is geen simpele opdracht. Ook dit seizoen heb ik veel 
trainingen van dichtbij meegemaakt en geen thuis- of uitwedstrijd gemist. Hier is een overzicht 
van het afgelopen seizoen. Veel leesplezier!

Meer weten?
Kijk op www.willemsuden.nl

“Willems Uden 
en UDI’19: 
topprestaties 
door techniek, 
motivatie 
en kwaliteit.”
Willems Uden adviseert, berekent, ontwerpt, 
realiseert én beheert alle werktuigbouwkundige 
installaties. Dat zijn hoofdzakelijk complexere 
installaties in de utiliteitsmarkt voor onder meer 
kantoren, bedrijfspanden, industriële gebouwen, 
(brede) scholen, multifunctionele accommodaties, 
sportaccommodaties en zorginstellingen. Hierbij 
geven we advies en koppelen we de wensen van 
de klant aan innovatieve technieken waardoor 
ideeën worden omgezet in een duurzaam en 
doordacht totaalconcept.

DUURZAME ENERGIE   |   WATER-, GAS  
EN SANITAIRTECHNIEK    |   VERWARM ING
VENTILATIE ENL UCHTBEHANDELING  
KOELING EN AIRCONDITIONIN G
REGELTECHNIEK EN GBS   |   INDUSTRIE
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Op 14 oktober versloeg UDI’19/CSU de nummer twee Best 
Vooruit met 3-1 door doelpunten van Juul Bongers, Jan van 
de Haterd en Jordy Huybers.

De strijd om de eerste periodetitel was tegen vv Dongen. 
UDI’19/CSU domineerde, maar kwam op achterstand door 
een eigen doelpunt van Juul Bongers. Ondanks vele kansen 
en eenrichtingsverkeer richting het doel van vv Dongen, werd 
het een zure nederlaag. De laatste wedstrijd in de eerste 
periode was thuis tegen Orion. UDI’19/CSU won met 2-1 door 
doelpunten van Simon Cuppen en Juul Bongers, en eindigde 
de eerste periode op de derde plaats, drie punten achter peri-
odekampioen vv Goes.

Tweede periode
De tweede periode begon met een uitwedstrijd tegen peri-
odekampioen vv Goes. Op sportpark “Het Schenge” scoren 
de Zeeuwen in de 11e minuut via Mitchell de Nooijer: 1-0. 
Ondanks kansen van Juul Bongers, Sem Curvers en Jan van 

de Haterd, blijft het bij 1-0. In de 70e minuut maakt Claude de 
Smit er 2-0 van.

In de volgende wedstrijd tegen Juliana’31 starten de “Tricolo-
res” sterk. Raoul Oomen scoort in de 5e minuut: 1-0. Jeroen 
Meijers zet Juliana’31 met een strafschop gelijk. Drie minu-
ten later brengt Paul van der Vlist UDI’19/CSU weer op voor-
sprong: 2-1, en Joep Engelen maakt de eindstand 3-1.

Op 25 november spelen de “Tricolores” tegen Halsteren. Bij 
rust staat het 2-0 voor Halsteren, maar de wedstrijd wordt 
gestaakt door een blessure van de scheidsrechter. De reste-
rende 45 minuten worden op 13 januari uitgespeeld. Halste-
ren maakt in de 5e minuut de 3-0 door Melvin de Leeuw. Jordy 
Huybers en Jan van de Haterd scoren nog voor UDI’19/CSU, 
maar Halsteren houdt stand: 3-2.

Thuis tegen Wittenhorst wint UDI’19/CSU nipt met 1-0 door 
een doelpunt van Joep Offermans. Daarna volgt een mindere 
periode zonder overwinningen in vijf wedstrijden. UDI’19/CSU 
verliest uit tegen EVV Echt (2-0), speelt gelijk tegen sv Venray 
(1-1), verliest van SC Kruisland (1-0), verliest thuis van Nuenen 
(0-1), en speelt gelijk uit tegen Nemelaer (0-0).

De laatste wedstrijd van de periode thuis tegen Unitas’30 ein-
digt in een 2-0 overwinning door goals van Jordy Huybers en 
Dick Smits. UDI’19/CSU verzamelt elf punten in deze periode, 
en Halsteren wint de tweede periodetitel.

Derde Periode
De derde periode begon met een uitwedstrijd tegen  Achilles 
Veen, die eindigde in 2-0 verlies voor UDI’19/CSU. Na een 
rode kaart voor Stijn van den Broek speelde UDI’19/CSU met 
tien man. Thuis tegen HVCH kreeg de scheidsrechter een 
onterechte strafschop toegekend, maar Milan  Raijmaekers 

miste en Job Schuurman redde. Na rust kopte Paul 
van der Vlist de 1-0 binnen, gevolgd door Jan van 
de Haterd met de 2-0. Hugo van den  Nieuwenhof 
bepaalde de eindstand op 2-1. In de volgende wed-
strijd tegen Best Vooruit eindigde het in een 1-1 
gelijkspel, met een doelpunt van Raoul Oomen. 
Tegen vv Dongen werd met 1-0 gewonnen door een 
doelpunt van Raoul Oomen. De uitwedstrijd tegen 
Orion eindigde in een 2-1 nederlaag, ondanks een 
strafschopdoelpunt van Stijn van den Broek. Thuis 
tegen vv Goes op 21 april werd met 3-2 gewonnen 
door doelpunten van Stijn van den Broek (2x) en 
Noud Kraan.

Het uitduel tegen Juliana’31 begon slecht voor 
UDI’19/CSU, met een achterstand door Jop van Lith. 
Stijn van den Broek maakte vlak voor rust gelijk, en 
Jordy Huybers bepaalde de eindstand op 1-2.

De een-na-laatste thuiswedstrijd tegen Halsteren 
werd met 2-0 gewonnen door doelpunten van Vince 
Duits en Jan van de Haterd. In de laatste uitwed-
strijd tegen Wittenhorst kwam UDI’19/CSU na een 
2-0 achter stand terug naar 2-2 door doelpunten van 
Jan van de Haterd en Juul Bongers. In blessuretijd 
scoorde Giel Beurskens de winnende 4-3.

De laatste thuiswedstrijd eindigde ook in 2-0 winst 
door een eigen doelpunt van Koen Verheij en een 
treffer van Vince Duits. UDI’19/CSU eindigde het 
seizoen op de vierde plaats, terwijl Achilles Veen de 
derde periodetitel veroverde. Thuis behaalde UDI’19/
CSU 38 punten met 12 overwinningen, 2 gelijke 
spelen en 1 nederlaag. In 15 uitwedstrijden werden 
slechts 12 punten behaald en 12 keer niet gewonnen.

PALMARES UDI’19 
Hoofdklasse & Vierde Divisie*

Aantal seizoenen in de Vierde Divisie 25

Gespeelde wedstrijden  628

Gewonnen wedstrijden 291

Gelijkgespeelde wedstrijden 138

Verloren wedstrijden 201

Aantal punten 1011

Doelpunten voor 1087

Doelpunten tegen 882

* Bijgewerkt t/m juni 2024

KAMPIOENSCHAPPEN & PROMOTIES

2021/2022 Promotie naar Derde Divisie 

2015/2016 Promotie naar Derde Divisie

2008/2009 Kampioen 1e klasse

2001/2002 Kampioen Hoofdklasse

1999/2000 Kampioen Hoofdklasse

1998/1999 Kampioen Hoofdklasse

1996/1997 Kampioen 1e klasse

1990/1991 Kampioen 1e klasse

1989/1990 Kampioen 2e klasse

1980/1981 Kampioen 2e klasse

1979/1980 Kampioen 3e klasse

1974/1975 Kampioen 4e klasse

1960/1961 Kampioen 3e klasse

1956/1957 Kampioen 4e klasse

1955/1956 Kampioen 4e klasse 

1946/1947 Kampioen 4e klasse

BEKER

2023/2024 Winnaar KNVB Districtsbeker Zuid II
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Donderdag 9 mei 2024

UDI’19 SCHRIJFT GESCHIEDENIS DOOR 
WINST KNVB DISTRICTSBEKER ZUID II

2-0
103e min: 1-0 door Jan v.d. Haterd

108e min: 2-0 door Vince Duits

Ongeveer 1.250 enthousiaste supporters uit de 
regio Uden-Schaijk, waaronder vier  speciaal 

georganiseerde supportersbussen van de 
SCU, reisden naar Heerlen om hun team te 
 steunen. Ze zagen UDI beslag leggen op de 
KNVB Districtsbeker Zuid II. Twee keer eer-
der in de 105-jarige clubhistorie stond UDI’19 
in de finale van de KNVB Districtsbeker Zuid 
II, maar wist deze nog nooit te winnen. Daar 

kwam op donderdag 9 mei 2024 verandering 
in, na nederlagen in 2002 tegen EVV uit Echt 

en in 2016 tegen Chevremont in Heerlen. In de 
verlenging versloeg UDI’19 DAW met 2-0. 

Het moest van diep, heel diep komen, maar UDI’19 heeft na 

een ware slijtageslag de districtsbeker ten koste van DAW 

gewonnen. Het waren de invallers Jan van de Haterd en 

Vince Duits die in de verlenging het verschil maakten door 

in de verlenging te scoren: 2-0. Daardoor kon de districts-

beker voor de eerste keer mee in de bus naar Uden. 

Bij aankomst op sportpark “Parkzicht” rond de klok van 

22:45 uur werd de spelersbus door vele supporters met 

vuurwerk groots onthaald en werd het feest in een bomvol 

clubhuis voortgezet!

16    17 



18    19 



Nieuwe sponsoren
Bij sponsoring is het van belang dat we potentiële nieuwe 
 sponsoren moeten leren kennen. Hiervoor hebben we elkaar 
nodig, want elk weekend staan er vele ouders en verzorgers langs 
de kant die werken bij bedrijven uit de regio Uden, die de club een 
warm hart toedragen. Zij zijn misschien bereid om hun naam te 
verbinden aan de Vereniging UDI’19 in het algemeen en/of UDI 1 in 
het bijzonder. Daarnaast zijn diverse ouders zelf ondernemer en 
willen met hun bedrijf wellicht ook een bijdrage leveren aan de 
bekostiging van de voetbalactiviteiten van UDI’19. Ook met hen 
komen we natuurlijk graag in contact.

Businessclub
Naast de reeds genoemde vormen van sponsoring kennen we 
bij UDI’19 een businessclub. De businessclub bestaat met ingang 
van dit jaar uit alle stersponsoren die jaarlijks enkele leuke 
 activiteiten, b.v. op voetbalgebied, krijgen aangeboden. Deze 
worden georganiseerd door de sponsorcommissie.

Er zijn 7 sponsorpakketten vanaf € 1500,-- tot € 6000,--.

Er wordt een evenementenkalender samengesteld waarin alle 
lopende activiteiten komen te staan.

Belangrijk bij sponsoring is dat we de bestaande sponsoren de 
aandacht geven die zij verdienen. Vele leden van de businessclub 
zijn al jarenlang lid en hebben een historie als actief lid, als ouder 
van een zoon of dochter die lid is of die op een andere manier het 
leuk vindt om een voetbalclub te ondersteunen.

De uitdaging voor de komende jaren is om het sponsor netwerk 
van UDI’19 te vergroten. Hoe groter deze groep is, des te beter 
het is. Als sponsor van UDI’19 levert u een bijdrage aan het 
 verenigingsleven en heeft u de mogelijkheid om uw eigen net-
werk verder uit te breiden. In de omvang en de frequentie die u 
prettig vindt. We denken graag met u mee hoe we uw sponsor-
schap zo goed mogelijk kunnen vormgeven. Wie weet kunnen we 
u later dit seizoen begroeten als nieuwe sponsor.

We hebben al jarenlange trouwe sponsoren waaronder CSU, 
Beter Bed, Willems Uden, Workpol Afbouw en Intersport 
Superstore. Wij zijn erg blij met alle relaties en hopen deze nog 
jarenlang voort te mogen zetten.

Wij hebben er met zijn allen zin in om dit zo goed mogelijk aan te 
pakken!

Sponsorcommissie UDI’19
E-mailadres: sponsoring@udi19.nl

SPONSORING 2.0:  
EEN NIEUWE WEG INGESLAGEN
Net voor het einde van de competitie is er een nieuwe sponsorcommissie gevormd.  
Dit n.a.v. de oproepen in de presentatiegids en op de UDI site.

Deze commissie bestaat uit:
Voorzitter: Marcel de Laat
Secretariaat: Ingrid Donkers
Commissieleden: Stefan Smits, Henk Verzijl, Fons Boekelder, 
Rene van Vuuren, Karin Heijmans

Om alle activiteiten van UDI’19 te kunnen blijven aanbieden, is 
wel degelijk geld nodig. Geld dat we in eerste instantie ont-
vangen via de contributies van onze leden en de opbrengsten 
vanuit de kantine. Een zeer belangrijke andere inkomsten-
bron zijn sponsorinkomsten. Zonder onze sponsoren zou-
den we de contributie of prijzen in de kantine verder moeten 
verhogen, of het  activiteitenniveau moeten inperken. En dat 
willen we niet.

Maar veel zaken bij een vereniging kosten natuurlijk veel geld. 
Bij UDI’19 vinden we het belangrijk om alle leden een goede 

accommodatie te kunnen aanbieden met voldoende ruimte 
om alle activiteiten te huisvesten. Dat betekent dat de velden 
onderhouden moeten worden en de kantine er representatief 
uit moet zien.

Sponsormogelijkheden
Sponsoring kennen we bij UDI’19 in verschillende vormen. We 
bieden een breed pakket aan sponsormogelijkheden aan, alle 
sponsorpakketten zijn herzien.

Sponsoring van UDI 1, sponsoring van de Vereniging UDI’19, 
sponsoring van kleding, sponsoruitingen op het LEDscherm, 
reclameborden, veldadoptie, sponsoring jeugd(teams) en 
bijdragen in kosten van specifieke aankopen, investeringen 
of evenementen. Omdat inflatie ervoor zorgt dat de kosten 
van een voetbalvereniging jaarlijks stijgen, is het vinden van 
 nieuwe sponsoren enorm belangrijk. 
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NR DATUM TIJD WEDSTRIJD

1 zo 25 augustus 14:00 Orion - UDI‘19

2 zo 1 september 14:00 UDI’19 - RKSV Nuenen

3 zo 8 september 14:00 UDI’19 - Dongen

4 zo 15 september 14:30 Best Vooruit - UDI’19

5 zo 22 september 14:00 UDI’19 - EVV Echt

6 zo 29 september 14:00 Juliana’31 - UDI’19

7 zo 6 oktober 14:00 UDI’19 - AWC

8 zo 13 oktober 14:30 SV Valkenswaard - UDI’19

9 zo 20 oktober 14:00 UDI’19 - SV Venray

10 zo 3 november 14:30 Wittenhorst - UDI’19

11 zo 10 november 14:00 UDI’19 - Baronie

12 zo 17 november 14:00 MASV - UDI’19

13 zo 1 december 14:00 UDI’19 - Mierlo Hout

14 zo 8 december 14:00 RBC - UDI’19

15 zo 15 december 14:00 UDI’19 - Groene Ster

NR DATUM TIJD WEDSTRIJD

16 zo 19 januari 14:00 UDI’19 - Orion

17 zo 26 januari 14:30 RKSV Nuenen - UDI’19

18 zo 2 februari 14:00 Dongen - UDI’19

19 zo 9 februari 14:00 UDI’19 - Best Vooruit

20 zo 16 februari 14:00 EVV Echt - UDI’19

21 zo 23 februari 14:00 UDI’19 - Juliana’31

22 zo 9 maart 14:00 AWC - UDI’19

23 zo 16 maart 14:00 UDI’19 - SV Valkenswaard

24 zo 23 maart 14:00 SV Venray - UDI’19

25 zo 6 april 14:00 UDI’19 - Wittenhorst

26 zo 13 april 14:00 Baronie - UDI’19

27 zo 4 mei 14:00 UDI’19 - MASV

28 zo 11 mei 14:30 Mierlo Hout - UDI’19

29 za 17 of 18 mei n.t.b. UDI’19 - RBC

30 za 24 of 25 mei n.t.b. Groene Ster - UDI’19

VIERDE DIVISIE C - SEIZOEN 2024/2025

AWC
Sportpark De Wijchert
De Wijchert 1
6603 AH Wijchen
www.svawc.nl

Baronie
Sportpark De Blauwe Kei
Blauwe Kei 1 A
4834 AW Breda
www.vvbaronie.nl

Best Vooruit
Sportpark de Leemkuilen
Sportlaan 4
5683 CS Best
www.bestvooruit.nl

Dongen
Sportpark De Biezen 
Min. Goselinglaan 1 A
5103 BH Dongen
www.vvdongen.nl

EVV Echt
Sportpark In de Bandert
Sportpad 3
6101 LJ Echt
www.evvecht.nl

Groene ster
Sportpark Pronsenbroek
Hei-Grindelweg 66
6413 BS Heerlen
www.groenester.nl

Juliana ‘31
Sportpark De Broeklanden
Broekkant 39
6581 AC Malden
www.svjuliana31.nl

MASV
Sportpark Malburgen-West
Dovenetellaan 150
6841 EE Arnhem
www.masv.nl

Mierlo Hout
Sportpark De Beemd
Wilgehoutstraat 6
5706 VW Helmond
www.rksv-mierlo-hout.nl

RKSV Nuenen
Sportpark de Oude Landen
Pastoorsmast 14
5673 TD Nuenen
www.rksvnuenen.nl

Orion
Sportpark Mariënbosch
Nijmeegsebaan 143
6525 DX Nijmegen
www.sv-orion.nl

RBC
Atik Stadion
Borchwerf 4
4704 RG Roosendaal
www.rbcvoetbal.nl

SV Valkenswaard
Sportpark den Dries
Past. Heerkensdreef 6
5552 BG Valkenswaard
www.svvalkenswaard.nl

SV Venray
Sportpark De Wieen
Sportlaan 6
5801 AH Venray
www.svvenray.nl

Wittenhorst
Sportpark Ter Horst 
Wittebrugweg 3
5961 NJ Horst
www.rksv-wittenhorst.nl

Workpol Afbouw BV
Voor al uw metal stud wanden 

en plafonds
Burg. Buskensstraat 24
5401 EE Uden
Tel. +31(0)413 330 160
verkoop@workpol.eu

www.moofpeople.com

Payrolling bij Moofpeople
Moofpeople is specialist in payrolling en biedt daarnaast een uitgebreid 

pakket aanvullende diensten. Onze consultants zijn thuis in tal 
van branches en verdiepen zich doorlopend in de mogelijkheden van 

nieuwe branches. Moofpeople werkt door heel Nederland.
 

Moofpeople staat voor:
 Oprechtheid
 Loyaliteit
 Waakzaamheid
 Tolerantie
 Samenwerking
 Harmonie
 Dienstbaarheid
 Ontzorging
 Vrijheid

Bezoekadres Anthonie Fokkerstraat 49d, 3772 MP Barneveld     Telefoon 033 763 0777     E-mail info@moofpeople.com
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Wil je je even voorstellen?
Mijn naam is Freddy van Schaik. Ik ben 45 jaar, getrouwd 
met Judith, en wij wonen met onze drie zoons (Jesper 16, 
Rowin 14 en Jurre 10) in Herpen.

Wat doe je in het dagelijks leven naast je taken als 
assistent-trainer?
In het dagelijks leven werk ik fulltime als docent LO /M&N 
en mentor op Het Hooghuis in Heesch VMBO-T (helaas nog 
maar 1 jaar open als school, daarna ga ik werken op Het 
Mondriaan College te Oss). Ik vind het een uitdaging om 
deze leeftijdsgroep (12-16 jaar) wegwijs te maken op onze 
school. Ze komen allemaal van verschillende basisscho-
len en van daaruit moet je ervoor zorgen dat ze een groep 
worden om het maximale eruit te halen wat erin zit. Elke 
leerling heeft zijn eigen route binnen onze school met als 
einddoel het behalen van een diploma.

Heb je zelf ook gevoetbald en bij welke vereniging?
Als kleine jongen van 6 jaar ben ik begonnen bij RKTVC uit 
Tiel tot en met de C1. Daarna werd ik gescout door FC Den 
Bosch, waar ik 6 jaar (2 jaar B1, 2 jaar A1 en 2 jaar selec-
tie) heb gespeeld. Helaas zat een profcarrière er net niet 
in. Toen kwam OJC Rosmalen om de hoek kijken, en daar 
heb ik 13 seizoenen met bijna 350 officiële wedstrijden in 
het 1e mogen spelen. Als een van de weinige buitenstaan-
ders heb ik daar lang en met veel plezier en trots mogen 
spelen. Met trots kan ik ook zeggen dat ik ben opgenomen 
in het elftal van de eeuw bij OJC Rosmalen als een van de 
 weinigen buiten Rosmalen. Na mijn actieve carrière bij 
OJC Rosmalen heb ik nog 1 jaar bij HVCH gespeeld. In 2012-
2013 ben ik definitief gestopt met prestatief voetbal.

Hoe ben je terechtgekomen bij UDI’19?
Vorig jaar ben ik al in aanmerking gekomen bij deze mooie 
club UDI’19, namelijk als trainer van de JO19-1. Destijds ben 
ik samen met Niels van Casteren en Alwies Hendriks naar 
UDI’19 gekomen vanuit Blauw-Geel’38. Nu dit jaar  worden 
we weer herenigd om het 1e weer op niveau te laten 

Kennismaken assistent-trainer

7 VRAGEN AAN  
FREDDY VAN 
SCHAIK
Freddy van Schaik (45) is de nieuwe assistent-
trainer van UDI’19. Hij heeft een rijke 
voetbalgeschiedenis bij RKTVC, FC Den Bosch, 
OJC Rosmalen en HVCH. Als trainer was hij 
actief bij Herpinia, Blauw-Geel’38 en UDI’19 
JO19-1. Naast zijn trainersrol, werkt Freddy 
fulltime als docent en mentor op Het Hooghuis 
in Heesch. Hij stelt zichzelf even voor:

 voetballen waar het thuishoort. Daarom heb ik gekozen 
voor deze club om UDI’19 weer terug te brengen waar ze 
thuishoren: 2e/3e divisie.

Bij welke clubs ben je werkzaam geweest als 
trainer?
Na mijn actieve carrière als voetballer ben ik begonnen 
bij onze plaatselijke voetbalvereniging Herpinia, waar 
ik mijn eigen kinderen heb getraind. Op een gegeven 
moment werd ik steeds fanatieker om de jeugd te trai-
nen en toen had ik zoiets van: waarom niet op een hoger 
niveau/1e elftal aansluiten om mijn ideeën te profileren? 
Toen had ik een gesprek met Niels van Casteren en hij 
vroeg mij of ik interesse had om bij Blauw-Geel’38 aan te 
sluiten als assistent-trainer. We hadden direct een klik 
om Blauw-Geel’38 op een bepaalde manier te laten spe-
len. Na dat jaar wilde ik graag op eigen benen gaan staan 
en kwam UDI’19 JO19-1 op mijn pad. Maar na dat jaar, wat 
we overigens voortreffelijk hebben gedaan (voor de win-
terstop promotie 4e divisie en na de winterstop 3e plek 
3e divisie), miste ik toch dat echte prestatieve voetbal. 
Zodoende kon ik weer aansluiten bij het 1e elftal, ook 
omdat UDI’19 mij er graag weer bij wilde hebben.

Wat is je meest bijzondere moment in je 
 loopbaan?
Ik heb in mijn loopbaan als speler mooie momenten 
mogen meemaken, maar als je dan opgenomen wordt in 
het Elftal van de Eeuw bij OJC Rosmalen, dan geeft dit 
heel veel glans aan je voetbalcarrière als amateur. Deze 
uitverkiezing betekent veel voor me omdat ik jaren bij 
OJC Rosmalen (13 seizoenen) als zeer gewaardeerd ben 
als voetballer en als mens. Daarom heb ik deze periode 
als zeer plezierig ervaren met mooie hoogtepunten als 
gevolg (van periodetitels, promotiewedstrijd, beker-
winst en tot het kampioenschap). Mijn geluk was ook dat 
ik al die jaren weinig tot niet geblesseerd ben geweest. 
Dat kunnen maar weinig spelers zeggen en dat maakt 
mij ook trots dat ik dit bereikt heb.

Wat zijn je verwachtingen voor het nieuwe 
 seizoen?
Ik ben maar voor één doel bij het 1e van UDI’19 gekomen 
en dat is promoveren/kampioen worden. We willen graag 
op een bepaalde manier dwingend gaan spelen en dat 
moet iedereen binnen de selectie/staf uitstralen. En die 
beleving moet ook weer meer gaan leven bij het publiek 
met herkenbaar en attractief voetbal. Alles valt en staat 
met de 3 P’s: Plezier, Passie, Presteren, vooral in die 
volgorde.
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Winnen

Anders denken, 
gewoon doen!

www.vandoren.nl
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Theo, het is alweer zeven seizoenen 
geleden dat wij de lezers van de Pre-
sentatiegids van UDI’19 kennis met je 
hebben laten maken. Voorstellen is 
eigenlijk niet meer nodig, maar om het 
geheugen van de lezers even op te fris-
sen, doen we het toch even in het kort.
Zoals al eerder in de inleiding omschre-
ven is, ben ik Theo van Gerwen, 63 
jaar “jong” en directeur-eigenaar van 
 Workpol B.V. in Uden. Naast mijn onder-
nemerschap ben ik vader van drie kin-
deren: Peggy, Sven en Jordi, en trotse 
opa van onze kleinzoon Dean. In mijn 
vrije tijd ga ik graag wandelen,  biljarten 
en vissen met mijn boot. Ook doe ik aan 
Walking Football bij UDI’19, maar door 
een vervelende blessure moet ik nu 
vanaf de zijlijn toekijken. Ook van de F1 
ben ik een enorme fan.

Voordat wij met het serieuze deel van 
het interview begonnen, nam Theo ons 
mee naar zijn privébar “Den Soete Inval” 
met een fraai overdekt terras direct 
gelegen achter zijn kantoor.

Hoe lang ben je al sponsor van 
UDI’19?
“Sinds 2017 zijn wij lid van de Business 
Club UDI’19, daarna stersponsor gewor-
den en nu ook al wat jaartjes kleding-
sponsor voor alle selectie-elftallen.”

Onlangs is je sponsorcontract met 
twee jaar verlengd. Waarom?
Klopt, over anderhalf jaar hoop ik 65 
jaar te worden en mijn voornemen is 
dan te stoppen met mijn bedrijf en 
samen met mijn partner Betsy te gaan 
genieten van leuke dingen die je op je 
pad  allemaal tegenkomt. Een logisch 
gevolg is dan ook dat ik ga stoppen als 
sponsor van UDI’19. Een opvolger is al 
bekend, daar doe ik verder nog geen 
uitspraken over. Of de nieuwe eige-
naar het sponsorschap zal voortzet-
ten is nog maar de vraag. Dat is voor 
een latere zorg, maar dat is een mooie 
opdracht voor de sponsorcommis-
sie om met mijn opvolger in gesprek 
te gaan over de voortzetting van het 
sponsorschap bij UDI’19.

Sponsor je naast UDI’19 nog meer 
doelen?
Jazeker, naast UDI’19 heeft Workpol 
Afbouw B.V. een eigen zaalvoetbal-
team dat dit jaar kampioen van Uden 
is geworden. Ook van de Udense rug-
byclub Octopus zijn wij sponsor. Daar-
naast steunen wij jaarlijks Uden on Ice, 
Carnavalsvereniging De Knoerissen en 
Theater Markant Maashorst Uden in 
de vorm van een jaarlijkse financiële 
bijdrage. Ook de jaarlijks terug kerende 
Hollandse avond, die voor de vierde 
keer gehouden wordt op zaterdag 5 
april 2025 in Theater Markant Maas-
horst en die ik met mijn andere bedrijf 
B.T. Events organiseer, kan op de 
financiële steun rekenen van Workpol 
Afbouw B.V.

Je logo bevat een Nederlandse en 
Poolse vlag. Hoe komt dat?
Wij zijn een Nederlands bedrijf met ± 
70 voornamelijk Poolse werknemers, 
vandaar het logo met de Nederlandse 
driekleur en de Poolse tweekleur.

Als speler op de nationale bouw-
markt moet je constant in bewe-
ging blijven. Hoe doe je dat?
Workpol B.V. is een ondernemend 
bedrijf. Wij werken hard om ons op 
allerlei fronten te ontwikkelen. Dit doen 
wij door vooruitstrevend te zijn, maar 
het belangrijkste is misschien wel: 
afspraken met je bestaande klanten-
kring nakomen.

Omdat je geen onderdeel uit-
maakt van een grote keten, kun je 
dan ook snel handelen in innova-
tieve en actuele ontwikkelingen?
Wij zijn onderaannemer en doen in de 
bouw alleen de afwerkingen en  hoeven 
niet voor de inkoop zorg te dragen; 
dat doet de hoofdaannemer. Onze 
 medewerkers krijgen veel vrijheid en 
verantwoordelijkheid, dit maakt het 
werken bij Workpol Afbouw B.V. leuk en 
 interessant.

Workpol B.V. werkt op basis van 
projecten die vaak maar eenmalig 
voorbijkomen. Hoe kom je aan die 
projecten?
Heel veel via bestaande relaties, wij 
hoeven er niet op uit te gaan om  nieuwe 
relaties aan te boren. Ons kenmerk is 
dan ook vakmanschap, meedenken 
met de opdrachtgevers en altijd onze 
afspraken tijdig nakomen.

Wat zijn je grootste uitdagingen?
Zoals ik al gezegd heb, word ik over 
anderhalf jaar 65 jaar “jong” en heb geen 
uitdagingen meer, alleen genieten. 
Daar kijk ik naar uit.

Waaruit bestaan je werkzaam-
heden?
Ik ben heel precies en houd alles met 
mijn eventuele opvolger, zoals bijvoor-
beeld calculaties, nauwlettend in de 
gaten, zowel op de bouw als op kantoor.

Neem je weleens risico’s in de 
zakenwereld?
Als ondernemer ben je altijd aan risico’s 
onderhevig; dat hoort nu eenmaal bij 
het ondernemerschap.

Ik las laatst in een of ander tijd-
schrift: “Sponsoring genereert 
altijd waarde.” 

Wat vind je van deze stelling?
Zou kunnen, ik kan daar indirect niet 
over oordelen omdat wij vaak vaste 
zakelijke opdrachtgevers hebben, maar 
ik kan me voorstellen dat er branches 
zijn waarin dat waarde genereert.

Een andere stelling die voorbij-
kwam was: “Sponsoring is veel 
meer dan alleen maar een geld-
bedrag betalen.” Kun je je hierin 
vinden?
Er moet een idee achter zitten. Een 
enkele keer geld geven heeft geen zin 
en één jaar sponsoren ook niet. Je 
moet bereid zijn om je club voor  langere 
termijn te ondersteunen. Dit hoort bij 
de maatschappelijke betrokkenheid en 
verantwoordelijkheid als onderneming 
en werkgever.

Theo, je hebt twee zonen, Sven en 
Jordi, allebei actief bij UDI’19.
Dat klopt, Sven treedt in de voetspo-
ren van vader, die als keeper net als ik 
(met een knipoog) een groot talent was. 
Sven is op 7-jarige leeftijd bij UDI’19 
begonnen. Hij werd al vroeg gescout 
door De Graafschap, maar de reis-
afstand naar Doetinchem was toch een 

te groot obstakel. Ook FC Den Bosch 
en NEC kwamen in beeld. Na eerst 
bij FC Den Bosch en later bij NEC de 
jeugdopleiding doorlopen te hebben, 
keerde hij terug naar UDI’19 om te gaan 
keepen bij -019 en -023. Onlangs werd 
Sven opgenomen in de selectie van 
UDI-1. Hij maakte onlangs zijn debuut 
in het vaandelteam op zaterdag 25 mei 
2024 in de met 2-0 gewonnen wedstrijd 
tegen EVV Echt. De dertienjarige Jordi 
is een veldspeler, speelt meestal in de 
defensie of op het middenveld in het 
team van -014/2 en doet dat met verve.

Zou je bij UDI’19 van bepaalde 
mensen meer erkenning willen 
hebben?
Wat ik belangrijk vind is duidelijkheid 
binnen UDI’19 en dat ze wat zorgvuldiger 
met hun sponsoren mogen omgaan. 
Dat is wel een punt van aandacht!

Heb je zelf nog iets wat je onder 
de aandacht wilt brengen?
Er zijn allerlei plannen binnen de club, 
maar een grote wens is een geheel 
nieuwe accommodatie op dezelfde 
locatie met een tribune, kantine, kleed-
lokalen etc. alles onder één dak.

‘DUIDELIJKHEID BINNEN EEN CLUB 
IS HEEL BELANGRIJK’
Theo achter de “toog” in zijn privébar “Den Soete Inval” met links de KNVB Districtsbeker.  Donderdag 
11 juli jl. werden Henk Verzijl en Fons Boekelder voor een flitsbezoek hartelijk ontvangen op kantoor 
van Workpol Afbouw B.V. De reden voor dit bezoek was een interview in de Presentatiegids met 
de 63-jarige directeur-eigenaar van deze onderneming, Theo van Gerwen. Workpol Afbouw B.V. is 
gevestigd in Uden en is kledingsponsor van alle selectieteams en tevens Business Club-lid van onze 
voetbalclub UDI’19.

Workpol Afbouw BV
Theo geeft uitleg op kantoor in z’n Ajax-

stoel aan twee medewerksters
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Bekijk ons theaterprogramma 
via markantmaashorst.nl

Wil je je even voorstellen?
Giovanni Henskens, 36 jaar, samenwonend met Kelly en 
onze zoon Luca van 8 jaar oud in het gezellige dorpje Haar-
steeg, dat op een steenworp afstand ligt van ’s-Hertogen-
bosch, waar ikzelf zowel geboren als getogen ben.

Wat doe je in het dagelijks leven naast je taken als 
assistent-trainer?
In het dagelijks leven run ik al meer dan 15 jaar een eigen 
dameskledingzaak: Byoux One. De winkel is  gevestigd 
in winkelcentrum Hoge Vucht, dat zich bevindt in het 
 noordelijke gedeelte van de stad Breda, op geringe 
afstand van de binnenstad.

Bij welke clubs ben je werkzaam geweest als 
(assistent-) trainer?
De afgelopen 2 seizoenen heb ik als hoofdtrainer heel fijn 
en met veel plezier gewerkt bij derdeklasser  Nulandia in 
Nuland. Daarnaast trainde ik als assistent-trainer de O16 
binnen de jeugdopleiding van de betaald voetbalvereni-
ging FC Den Bosch samen met oud-prof Anthony  Lurling. 
De 2 seizoenen hier voorafgaand heb ik als hoofd trainer 
op een prettige manier, ondanks dat corona parten 
speelde, gewerkt bij DVVC in Dongen. Dit combineerde ik 
 gedurende deze 2 seizoenen eveneens met het assistent- 
trainerschap binnen de jeugdopleiding van FC Den Bosch, 
waar ik de O15-lichtingen onder mijn hoede had.

Je volgt ook de UEFA A-cursus, wat is je 
uiteindelijke doel?
Dat klopt. Met de licentie UEFA A / VC4 is het toe gestaan 
als trainer-coach werkzaam te zijn in de top v an het 
 amateurvoetbal (2e-, 3e- en 4e-divisie), de beloften-
competitie betaald voetbal, de eredivisie vrouwen en/
of als assistent-trainer binnen het betaalde voetbal. De 
voornaamste reden dat ik mezelf heb ingeschreven voor 
de opleiding UEFA A / VC4 is het feit dat ik graag in mezelf 
als trainer-coach wil investeren en me op die manier 
hoop verder te ontwikkelen tot een betere trainer- 
coach. Als dit dan uiteindelijk zou mogen resulteren in 
een leuke  vervolgstap ten opzichte van de clubs waar ik 

Kennismaken assistent-trainer

7 VRAGEN AAN  
GIOVANNI 
HENSKENS 
Giovanni Henskens (36) is de nieuwe 
assistent-trainer van UDI’19. Met ervaring bij 
clubs als Nulandia, DVVC, en FC Den Bosch 
O16 en O15, en een eigen dameskledingzaak in 
Breda, combineert hij zijn passie voor voetbal 
met ondernemerschap. Hier stelt Giovanni 
zichzelf voor:

de  afgelopen jaren als hoofdtrainer heb mogen werken, 
zou dat heel mooi zijn. Dat is uiteindelijk wel de insteek 
waarom ik de opleiding UEFA A / VC4 ben gaan volgen en 
dat ambieer ik natuurlijk ook.

Je hebt zelf ook gevoetbald bij UDI’19, hoe is het 
om terug te keren
Vanaf het eerste moment voelde dat meteen weer enorm 
goed en vertrouwd. Ik heb hier als speler 3 mooie jaren 
mogen hebben waarin ik vrijwel direct aanvoerder werd. 
Ik heb in die jaren UDI’19 ervaren als een hele mooie en 
warme vereniging die enorm leeft met trouwe, fanatieke 
supporters. Daarnaast is het bijvoorbeeld geweldig dat 
Leon de Beer en Paul Langhuijzen nog steeds als team-
managers aan het team verbonden zijn; dat waren beide 
heren destijds ook al in de jaren dat ik hier voetbalde. 
Door de jaren heen zijn de contacten met de verschil-
lende mensen altijd wel over en weer gebleven. Ik ben 
UDI’19 natuurlijk altijd blijven volgen. Tel daarbij op dat ik 
mezelf, zoals ik reeds aangaf, graag wil verder ontwikke-
len bij een goede trainer-coach en dat alles maakt dat 
het ontzettend fijn voelt om terug te zijn bij UDI’19.

Wat is je meest bijzondere moment in je 
loopbaan?
De derby’s die we jaren geleden met UDI’19 tegen Blauw 
Geel’38 in de Hoofdklasse speelden, waren altijd speci-
ale wedstrijden om te spelen met veel publiek langs de 
lijn. Het zou mooi zijn als we die wedstrijden in com-
petitieverband weer in ere kunnen herstellen. De 2 
meest bijzondere momenten zijn toch wel m’n debuut 
in het betaalde voetbal en het kampioenschap met V.V. 
 Dongen in de Hoofdklasse B in het seizoen 2015/2016 en 
de bijbehorende promotie naar de 3e Divisie.

Wat zijn je verwachtingen voor het nieuwe 
seizoen?
De uitgesproken doelstelling om graag weg te willen uit 
de Vierde Divisie is in mijn ogen voor de club die UDI’19 
is een meer dan gezonde ambitie. Dat is het niveau dat 
de club graag wil nastreven en waar de club als toonaan-
gevende amateurclub binnen Brabant absoluut thuis-
hoort. Ik verwacht dat de onderlinge verschillen in de 
competitie klein zullen zijn, zeker bovenin met gerenom-
meerde clubs als Baronie, V.V. Dongen en oud-profclub 
RBC die eenzelfde doelstelling zullen nastreven als wij 
dat doen met UDI’19. Leuk om onderdeel van dat proces 
uit te mogen maken.

1

2

3

4

6

5

7

28  PRESENTATIEGIDS  seizoen 2024-2025

https://www.fotodevakman.nl/
https://www.markantmaashorst.nl


De geschiedenis van SCU
In 1996 werd de supportersclub opgericht door een groep trou-
we fans die samenkwamen aan de keukentafel van Piet van der 
Heijden op de Kleuter. Het oorspronkelijke bestuur bestond uit 
Cees Rokven, Piet van der Heijden, Jan Verhoeven en Frans 
Verwijst. Aanvankelijk hadden we geen penningmeester, maar 
mijn vrouw nam deze rol tijdelijk op zich totdat we Theo van 
Geene als officiële penningmeester vonden.

Tijdens deze periode groeide de supportersclub enorm, mede 
dankzij de vele successen van UDI’19. Het aantal leden nam toe 
tot 350 en het waren echt gloriedagen, met talloze kampioen-
schappen en zelfs een historische wedstrijd tegen Ajax in de 
toen net geopende Arena. Het waren onvergetelijke tijden voor 
zowel UDI’19 als de supportersclub. Het afgelopen jaar bereikte 
een hoogtepunt met vier supportersbussen die naar Bekker-
veld afreisden voor de eerste KNVB Districtsbeker overwinning.

Wat doet de SCU voor UDI?
De Supportersclub van UDI’19 is een betrokken partner voor 
de vereniging. Ze fungeren al jaren als bordsponsor en onder-
steunen evenementen zoals de Open Dag en het SCU Kerst-
zaalvoetbal. De SCU heeft bijgedragen aan projecten zoals de 

supportersbussen naar de bekerfinale, 200 zonnepanelen op 
de UDI-gebouwen, en de geluidsinstallatie.

Voor de financiering van deze projecten organiseert de Sup-
portersclub al 20 jaar een Mega-rommelmarkt met Pinkste-
ren. Deze rommelmarkt, de grootste in de regio, trekt meer 
dan 6000 bezoekers en biedt meer dan 300 kramen. Het suc-
ces van de rommelmarkt levert belangrijke inkomsten voor 
UDI’19 en toont de toewijding van de Supportersclub.

Wil je lid worden van de Supportersclub?
Onze jaarlijkse contributie bedraagt slechts € 12,00 per 
 persoon, en voor het partnerlidmaatschap is het € 17,50 per 
jaar. Als je lid wilt worden, kun je je aanmelden bij één van onze 
bestuursleden. Als lid mag je bij elke thuiswedstrijd van UDI-
1 stemmen op de “Man of the Match”. Aan het einde van het 
 seizoen wordt de speler met de meeste stemmen in het zon-
netje gezet.

Daarnaast organiseren we jaarlijks een fietstocht, gevolgd 
door een supergezellige BBQ die tot in de late uurtjes door-
gaat. Het is altijd een geweldige gelegenheid om samen te 
genieten van goed gezelschap en lekker eten.

SUPPORTERSCLUB UDI’19: 
AL JAREN TROUWE SUPPORTER VAN UDI
Al ruim 25 jaar lang steunt de Supportersclub UDI’19 het vaandelteam en biedt ze ondersteuning 
aan de vereniging bij diverse projecten en activiteiten.

Bestuur van de SCU

Frans Verwijst voorzitter

Piet van Wijk penningmeester

Rien Hendriks secretaris

Peter Rooijendijk bestuurslid

Manno v.d. Burg bestuurslid

www.supportersclubudi19.nl

Advies nodig  
over een  
(beginnende)  
blessure? 

Vijverlaan 3, 5404 KH Uden   |   www.wolbert-fysio.nl

Wij staan voor  
je klaar als medisch 
partner van UDI’19

Meld je aan via  
www.udi19.nl/udi-zorgt
of bel 0413 - 264 879

Maak gebruik van het gratis spreekuur bij 
UDI’19. Elke dinsdag van 18:30-19:30 uur

https://www.udi19.nl/udi-zorgt
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18 JOEP OFFERMANS
11-11-2003
Aanvaller

vorige clubs:
rkvv ERP

1 ARJAN ARDTS
11-8-1999
Doelman 

vorige clubs:
NEC, sv Venray

31 TJ ODUNZE
2-3-2000
Doelman 

vorige clubs:
FC Eindhoven, rksv Nuenen

2 BART SPIERINGS
26-1-1998

Verdediger

vorige clubs:
NEC, OSS’20, Kozakken Boys,  

DAW Schaijk

FREDDY VAN SCHAIK
Assistent-trainer

GIOVANNI HENSKENS
Assistent-trainer

7 OWEN MBILA
28-12-2000

Aanvaller 

vorige clubs:
NEC, Alverna, Juliana’31

22 MIKA HOKKE
12-9-2005
Aanvaller 

vorige clubs:
Jeugd UDI’19

 19 RAYYAN AL-DALKI
6-6-2004

Verdediger

vorige clubs:
Jeugd UDI’19

17 SEM CURVERS
31-10-2002

Middenvelder

vorige clubs:
Jeugd UDI’19

16 ZORAN HURKMANS
3-3-2002
Aanvaller 

vorige clubs: 
FC Eindhoven

23 JUUL BONGERS
6-1-2004

Middenvelder 

vorige clubs:
Jeugd UDI’19

NIELS VAN CASTEREN
Hoofdtrainer

3 JARI VAN GINKEL
9-1-1997

Verdediger

vorige clubs:
Beuningse Boys, VV Alverna, OSS’20

PAUL LANGENHUIJZEN
Teammanager

GRAHAM MCQUEEN
Verzorger

MARTIN PAIJMANS
Verzorger

ALWIES HENDRIKS
Keeperstrainer

LÉON DE BEER
Teammanager

FEMKE VAN COLLENBURG
Fysio

11 JAN VAN DE HATERD
17-6-2000
Aanvaller 

vorige clubs:
FC Den Bosch Jeugd, HVCH Heesch

15 MATS KOSTER
22-7-2003
Verdediger

vorige clubs:
Jeugd UDI’19

14 SAMED ÖZTOPRAK
25-5-1998

Middenvelder 

vorige clubs:
NEC, OSS’20

12 JARI VAN ERP
17-2-2003

Middenvelder

vorige clubs:
Nooit Gedacht, FC Den Bosch,  

OSS’20, HVCH

21 NOUD KRAAN
21-12-1999
Verdediger

vorige clubs:
UDI’19, sv TOP 

10 RAOUL OOMEN
29-9-1998

Middenvelder

vorige clubs:
NEC, UDI’19, HVCH

8 SIMON CUPPEN
10-1-2001

Middenvelder

vorige clubs:
Jeugd UDI’19

9 LOWIE VAN ZUNDERT
23-9-1998
Aanvaller

vorige clubs:
NEC, RKC Waalwijk, De Treffers,  
Spakenburg en Kozakken Boys

 20 MICK VAN DE VOORT
27-9-2002
Verdediger

vorige clubs:
Jeugd UDI’19

 5 VINNIE VERMEER
2-7-1995

Middenvelder

vorige clubs:
Deportivo Azogues (Ecuador), FC Oss, 

NAC Breda, Nashville SC (VS), Las Vegas 
(VS), FC Eindhoven, TEC

4 JOEP ENGELEN
17-1-1999

Verdediger

vorige clubs:
NEC, OSS’20

6 STIJN VAN DEN BROEK
3-6-1999

Middenvelder

vorige clubs:
Berghem Sport, Willem II, 

NEC, sv TOP
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De contacten tussen UDI’19 en Van 
Zundert zijn er al langer. Als het aan de 
Udense club lag speelde de in Raven-
stein geboren aanvaller namelijk vorig 
seizoen al in het rood-wit-blauw. “Maar 
ik had nog een contract bij Kozakken 
Boys voor één seizoen. Daar kwam 
ik niet zo makkelijk onderuit. Dit is 
het juiste moment om de overstap te 
maken.”

Van Zundert was namelijk op zoek naar 
een club dichter bij huis. De reisafstan-
den naar Werkendam werden hem te 
veel. “Ik moest vier keer in de week een 
uur heen en een uur terug. Daar had ik 
niet zoveel zin meer in.” 

Bovendien kreeg hij afgelopen zomer 
een tweede kindje en werkt hij in 

 Schaijk op de administratieafdeling bij 
een grote ijzer- en staalhandel. Alles in 
de buurt dus. “Vanuit Ravenstein is het 
een kwartiertje rijden naar Uden. Dat is 
perfect.”

Uit de regio
Voetballen op een hoog niveau was wel 
een belangrijke voorwaarde voor Van 
Zundert. Op die manier kwam hij in con-
tact met UDI’19 waar volgens de 1.92 
meter lange spits een duidelijk plan 
klaar ligt. “Op korte termijn wil UDI’19 
doorgroeien naar een derde divisionist. 
Dat het liefste met jongens uit eigen 
buurt. Dat spreekt mij wel aan.”

De verwachtingen zijn hooggespannen. 
Van Zundert denkt dat de tricolores dit 
seizoen bovenin mee gaat doen. Een 

kampioenschap is volgens hem ook 
niet uit te sluiten. 

Spitspositie
Bij Kozakken Boys speelde Van Zundert 
voornamelijk als linksbuiten en op tien. 
Bij UDI’19 wil hij gaan voor de spitspo-
sitie. “Daar speel ik het liefst. Ik houd 
ervan om mee te voetballen en dan 
uiteindelijk de goals te maken. Dat is 
natuurlijk de belangrijkste taak. Ik ben 
niet het afwachtende type spits.”

Dicht bij huis en voetballen op niveau, voor Lowie van Zundert zijn het de ideale ingrediënten 

VAN ZUNDERT AMBITIEUS:  
‘UDI’19 KAN DIT SEIZOEN  
KAMPIOEN WORDEN’
Lowie van Zundert is dit seizoen één van de nieuwe gezichten bij UDI’19. De aanvaller kwam over van 
derde divisionist Kozakken Boys en heeft een contract voor één seizoen. 

9 Lowie van Zundert
Leeftijd:  25 jaar
Woonplaats:  Ravenstein
Positie:  Aanvaller
Vorige club:  Kozakken Boys 

In dé woningfabriek 
van Nederland: 

bij Barli in Uden!

MINDER SJOUWEN? 
LEKKER BINNEN 
BOUWEN!

Hé houtbouwer, bouw jij ook mee

bij de koploper in duurzaam bouwen?

werkenbijbarli.nl

Hé houtbouwer, bouw jij ook mee 

bij de koploper in duurzaam bouwen?

werkenbijbarli.nl
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Je bent selectiespeler van UDI1: 
hoe is dat?
“Leuk. Vorig seizoen trainde ik vanaf 
het trainingskamp in de winter mee 
met het eerste. Ik mocht ook een 
aantal wedstrijden mee met het 
eerste. Ik speelde niet zoveel, maar 
vond het wel mooi. Aan het eind van 

het seizoen hoorde ik van mijn trainers 
dat ik definitief bij het eerste zou 
komen. Hoewel ik wel het gevoel had 
dat het die kant op zou gaan, was het 
goed om die bevestiging te krijgen.’’

Wat merk je van een niveau-
verschil?
‘’Het is harder werken, het niveau 
ligt hoger dan in de jeugd. Het spel 
is volwassener. In de jeugd kan je 
vaker dribbelen en corrigeren als je 
iets fout doet, bij het eerste word je 
sneller afgestraft als je fouten maakt. 
Het spel gaat over het algemeen ook 
sneller, waardoor de vermoeidheid er 

sneller is. Daar moet je aan wennen. 
Ik merk dat het een stapje bijzetten is 
om mee te kunnen, maar dat is alleen 
maar goed. 

Bij het eerste zijn er ook andere 
verwachtingen dan in de jeugd. 
Iedereen heeft een bepaald idee over 
wat er moet gebeuren. We willen aan 
het einde van het seizoen allemaal 
kampioen worden en zo hoog mogelijk 
eindigen, dat begint op de training. We 
spelen met spelers die al langer in het 
eerste zitten en dat komt de kwaliteit 
ten goede.’’

Kennismaken met Mats Koster: 

NIEUW BIJ UDI-1: ‘ER ZIT VEEL 
KWALITEIT IN DIT TEAM’
Ieder jaar verwelkomt het eerste elftal van UDI’19 nieuwe spelers. Die stromen door vanuit de jeugd of 
worden van buitenaf aangetrokken, ook dit seizoen. Wie deze spelers zijn en wat ze dit seizoen willen 
bereiken, vertellen ze hieronder:

Hoe verliep jouw route naar het eerste?
‘’Ik begon bij de mini’s van UDI, toen was ik 4 of 5. 
Daarna doorliep ik de hele jeugd vanaf de F7. In alle 
selectie-elftallen in de jeugd speelde ik daarna, en 
tussendoor ook bij de KNVB. Dat deed ik twee jaar 
met andere spelers uit het district. Ik heb nooit een 
uitstapje naar een andere BVO gemaakt.’’

Wat zijn je sterke kanten?
‘’Ik ben geen traditionele centrale verdediger die alleen 
maar van de duels is, maar ik ben een voetballer. Ik 
heb een inspeelpass en ben redelijk snel. Ik kan ook 
goed het overzicht bewaren. Ik kijk graag naar Jurriën 
Timber. Hij is een moderne centrale verdediger. 
Ook vind ik Virgil van Dijk goed. Hij is dominant als 
verdediger, dat ben ik dan weer niet, maar ik kijk er wel 
graag naar.’’

Wat kan je verbeteren?
‘’Ik moet secuurder worden in mijn passing. Ik heb wel 
een goede inspeelpass, maar het niveau bij het eerste 
ligt een stuk hoger. Dat is een goed leerdoel.’’

Wanneer ben je persoonlijk tevreden dit 
seizoen?
‘’Ik wil zoveel mogelijk spelen. Hoe dat tot uiting gaat 
komen weet ik nog niet, daar is de voorbereiding en 
training voor. Ook wil ik het plezier in het spelletje 
zoveel mogelijk blijven behouden. Dat is niet iets waar 
ik bewust mee bezig ben, maar ik merk wel dat het 
plezier er is als het voetballen goed gaat. Daarom hoop 
ik dat we veel winnen komend seizoen.’’

Wat zijn je verwachtingen voor het team?
‘’Veel jongens van vorig jaar ken ik nog en er zijn 
een aantal nieuwe spelers gekomen. We hebben 
een leuke mix van gasten die al langer meegaan en 
jongere gasten. Er zit veel kwaliteit in het team. Mijn 
verwachting is dat we wat leuks kunnen bereiken. We 
willen kampioen worden. En als dat niet lukt, via de 
nacompetitie promoveren.’’

Wat doe je als je niet aan het voetballen bent?
‘’Ik studeer economie en bedrijfseconomie aan de 
Radboud Universiteit in Nijmegen. Ik werk ook als 
werkstudent bij CAPITALISERS, een vastgoedfonds in 
Den Bosch. Dit collegejaar heb ik een soort tussenjaar, 
dus werk ik daar wat meer. In mijn vrije tijd speel ik 
graag met padel en doe ik dingen met vrienden of mijn 
vriendin.’’

15 Mats Koster
Leeftijd:  21 jaar
Woonplaats:  Uden
Positie:  Verdediger
Vorige club:  UDI’19 O23 

Eindelijk scoren
met je website?
Wij denken niet in problemen, maar juist in oplossingen. 
Of het nu een website of webshop is, bij ons kunt u terecht.

Wil je meer weten? ik-wil-scoren@idandmore.nl
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Kennismaken met Jari van Erp:

NIEUW BIJ UDI-1: ‘IK HEB EEN GOEDE 
TRAP IN BEIDE BENEN’
Ieder jaar verwelkomt het eerste elftal van UDI’19 nieuwe spelers. Die stromen door vanuit de jeugd of 
worden van buitenaf aangetrokken, ook dit seizoen. Wie deze spelers zijn en wat ze dit seizoen willen 
bereiken, vertellen ze hieronder:

Je bent selectiespeler van UDI1: 
hoe is dat?
‘’Ik ben pas geopereerd aan mijn 
 schouder en heb daardoor nog niet 
kunnen trainen. Maar ik ben wel wezen 
kijken en heb kennisgemaakt met 
iedereen bij de club: alles ziet er erg 
goed uit. Het is professioneel en trainer 
Niels van Casteren vind ik ook goed. Hij 
doet er alles aan om ons als team klaar 
te  stomen voor dit seizoen. We hebben 

bij UDI allemaal één doel voor ogen 
en dat is kampioen worden. Dat werkt 
motiverend.’’

Wat kun je vertellen over je 
 blessure?
‘’Mijn schouder ging vaak uit de kom, 
in april ben ik hieraan geopereerd. De 
groepstraining mag ik aan het eind 
van de zomervakantie hervatten, 
maar dan moet ik wel uit de duels 
blijven. Begin september mag ik weer 
volledig meedoen. Dat was wel iets 
waar ik me op moest voorbereiden. 
Als voetballer wil je altijd spelen en 
trainen. Toen ik bij UDI tekende wisten 
ze van mijn situatie, maar het was wel 
lastig voor me.’’

Waarom kwam je naar UDI?
‘’Het is een club met hoge ambities. 
We willen op hoog niveau spelen en 
 meedoen voor de bovenste plekken. 
Daar speel ik voetbal voor. Dat miste ik 
bij mijn vorige club HVCH een beetje.

Wat zijn je sterke kanten?
‘’Ik voetbal het liefst met mijn gezicht 
naar het doel en speel altijd vooruit. Ik 
heb een goede trap in beide benen en 
kan als middenvelder ook veel goals 
maken. Vorig jaar seizoen speelde ik 
niet alles, maar scoorde ik wel tien 
goals. Dat vind ik best veel. Iemand 
die dat ook heeft, is Kevin de Bruyne. 
Die vind ik fantastisch. Hij heeft 
een geweldige trap en geeft veel 
steekpasses. Voor zulke spelers zet ik 

de tv graag aan, zeker als hij met Manchester City in de 
Champions League speelt.’’

Wat kun je verbeteren in je spel?
‘’Ik ben soms geneigd te snel naar voren te gaan. Dat 
is een kwaliteit, maar het kan ook negatief zijn. Soms 
moet ik misschien wat vaker een bal eruit halen. Ik 
kan ook nog stappen zetten in het omschakelen en 
meeverdedigen. Dat gaat al stukken beter, maar ik kan 
er beter in worden. Daar wil ik met de trainers een plan 
voor maken.’’

Wanneer ben je persoonlijk tevreden dit 
seizoen?
‘’In eerste instantie wil ik helemaal fit worden. Als je 
twaalf weken niets hebt mogen doen, gaat je conditie 
wel achteruit. Fit worden en bij de groep komen is wat 
ik graag wil. Dat lijkt me een mooi doel.’’

Wat zijn je verwachtingen voor het team?
‘’Ik denk dat we echt heel veel goede voetballers 
in het team hebben. Met behulp van de trainer en 
elkaar, denk ik dat we mooi aanvallend voetbal kunnen 
laten zien. Daarbij hoort mooi opbouwen en goed 
aanvallen: attractief spel. Het kampioenschap zou het 
allermooiste zijn, dat wil ik het liefst. Maar daar hoort 
promotie ook bij. Mochten we geen kampioen worden, 
is promoveren het allerbelangrijkste. Kampioen worden 
is daar de makkelijkste route voor.’’

Wat doe je naast het voetbal?
‘’Fulltime werken als timmerman in Geffen, waar ik 
woon. Daarnaast volg ik een cursus tot uitvoerder. In 
mijn vrije tijd pak ik graag een feestje met vrienden. 
Gezelligheid vind ik erg belangrijk. Ook heb ik nog een 
vriendin. Bij UDI spelen we veel wedstrijden op zondag. 
Dat betekent dat ik niet altijd tot het gaatje kan gaan 
op zaterdagavond met vrienden. Maar, we hebben een 
gezamenlijk doel voor ogen bij UDI. En dat betekent dat 
je soms dingen moet laten. Dat heb ik er absoluut voor 
over.’’

*Op het moment van schrijven was Jari nog niet aan het 
trainen door zijn blessure.

12  Jari van Erp
Leeftijd:  21 jaar
Woonplaats:  Geffen
Positie:  aanvaller
Vorige club:  HVCH
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Stel jezelf voor?
Ik ben Owen Mbila, 23 jaar oud en 
kom uit Nijmegen. Hier woon ik al 
mijn hele leven en sinds kort woon ik 
ook op mijzelf. 

Wat doe jij naast het voetbal bij 
UDI’19 verder nog?
Naast het voetballen studeer ik 
accountancy en werk ik ook in dit 
vakgebied.

Wat is je favoriete positie?
Ik ben een aanvaller en speel het 
liefst op links- of rechtsbuiten.

Wat voor type speler ben je?
Ik ben een speler met diepgang en 
heb al vaker gehoord dat ik een sier-
lijk loopje heb.

Bij welke clubs heb je in het 
verleden gespeeld?
De afgelopen twee jaar heb ik bij 
Juliana ’31 gespeeld en daarvoor heb 
ik ook twee jaar bij Alverna gespeeld.

Meest bijzondere moment als 
voetballer?
Het meest bijzondere moment als 
voetballer voor mij was het pakken 
van de periode met Juliana’31.

Waarom heb je voor UDI’19 
 gekozen?
De reden dat ik voor UDI’19 gekozen 
heb is, omdat ik toch ambitie heb om 
prijzen te gaan pakken en daarnaast 
kreeg ik ook het gevoel dat UDI een 
warme club is. Dat gaf mij een goed 
gevoel en heeft er dus voor gezorgd 
dat ik voor UDI gekozen heb.

De Vierde Divisie wat verwacht 
je ervan?
Ik heb al twee seizoenen in de vierde 
divisie gespeeld. Vandaar dat ik pre-
cies hetzelfde verwacht als de vori-
ge twee seizoenen, alleen met wat 
andere tegenstanders.

Wanneer is je eigen seizoen bij 
UDI’19 geslaagd?
Het doel is natuurlijk kampioen wor-
den, maar als wij de top drie aanval-
len en een periode hebben gepakt 
ben ik ook tevreden.

Wat hoop je als team te 
 bereiken dit seizoen?
Zelf hoop ik dan natuurlijk een aan-
deel te hebben in de prestatie, maar 
dat gaan we allemaal meemaken dit 
seizoen.

Owen Mbila over zijn keuze voor UDI’19:

‘PRIJZEN WINNEN BIJ 
EEN WARME CLUB’
In de zomer voegde aanvaller Owen Mbila (23) zich bij het 
team. Na eerdere ervaring in de Vierde Divisie, is hij nu klaar 
om zijn talent te tonen bij UDI’19. Owen stelt zich graag aan 
jullie voor.

7 Owen Mbila 
Leeftijd:  23 jaar
Woonplaats:  Nijmegen
Positie:  Aanvaller
Vorige club:  Juliana’31

Uitgeslapen voor de 
seizoensaftrap?
Als je beter slaapt, presteer je beter

Scan de QR-code
en bekijk de volledige
collectie. 

‘s Nachts herstelt het lichaam zich en wordt de energievoorraad 

weer aangevuld. Zo zorgt een goede nachtrust ervoor dat je je 

fit voelt en dat je beter kunt presteren. Daarom is een goed bed 

heel belangrijk. En waar scoor je nu een beter bed… 

Advertentie UDI A4 - 2024.indd   1Advertentie UDI A4 - 2024.indd   1 27-06-2024   09:5527-06-2024   09:55
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Spierings was bezig met een sterk 
 seizoen bij O.S.S.’20. Hij kon rekenen 
op veel speeltijd. Zijn prestaties bleven 
niet onopgemerkt en in november 2022 
werd bekend dat hij het seizoen erop 
naar Kozakken Boys zou vertrekken. 
Maar in januari 2023 scheurde hij zijn 

kruisband in een wedstrijd waar uitge-
rekend de mensen van zijn nieuwe club 
kwamen kijken.

De geboren Schaijkenaar dacht niet 
meteen aan een zware blessure, 
ondanks dat hij goed op zijn been kon 
staan. Ook de fysiotherapeut dacht 
niet direct aan de kruisband. De MRI-
scan in het ziekenhuis liet toch iets 
anders zien. “De dokter zei dat bijna 
mijn hele kruisband afgescheurd was. 
Daar schrok ik wel van omdat ik het niet 
 verwachtte.” Ook bleek dat zijn menis-
cus gehecht moest worden.

Aansluiting moeilijk
Ondanks zijn knieproblemen sloot 
Spierings aan bij Kozakken Boys. In de 
zomer pakte hij de voorbereiding mee. 
Maar meer dan rondjes lopen langs het 
veld zat er voor hem niet in. “Dat was 
niet ideaal. Ik werd er ook niet gelukkig 
van. Voor je gevoel val je net buiten het 
team.”

Op wedstrijddagen reisde Spierings 
zijn team achterna. Vanaf de tribune 
keek hij dan toe hoe zijn ploeggenoten 
wel konden voetballen. Het maakte 
hem niet gelukkig. De 26-jarige hoopte 

Na blessureleed wil Bart Spierings weer schitteren op het voetbalveld

OPNIEUW SCHITTEREN:  
BART SPIERINGS’ TERUGKEER OP 
HET VELD
Bart Spierings had het contract al getekend bij de destijds tweede divisionist Kozakken Boys toen het 
noodlot toesloeg. Tijdens een wedstrijd van zijn toenmalige club O.S.S.’20 liep hij een zware kniebles-
sure op. Inmiddels is de verdediger hersteld en terug op het voetbalveld.

eigenlijk al in de winterstop mee te kunnen voetballen, 
maar zag al snel in dat dat niet realistisch was. Daar-
om nam hij in oktober 2023 het moeilijke besluit om te 
vertrekken uit Werkendam. “Op die manier kon ik in alle 
rust herstellen.”

Op het oude nest
Na de winterstop zocht Spierings contact met DAW, 
de club uit zijn eigen Schaijk, met de vraag of hij kon 
aansluiten. Samen werden de mogelijkheden bekeken. 
Conclusie: Spierings kon daar verder werken aan zijn 
herstel. “Dat maakte die periode wat leuker. Ook omdat 
ik af en toe op het veld met dingen meedeed.”

DAW was geen onbekende club voor Spierings. Hij 
speelde er voordat hij vertrok naar NEC. Zodoende 
kende de verdediger een aantal spelers. Ondertussen 
knokte Spierings zich terug in het elftal. Het seizoen 
kreeg nog een mooi slot voor hem. DAW promoveerde 
voor het eerst via de play-offs naar de eerste klasse. 
En ook speelde Spierings mee in de bekerfinale tegen 
jawel, UDI’19.

Op dat moment had de voormalig jeugdinternational 
van Oranje de knoop nog niet doorgehakt om naar Uden 
te verkassen. “De eerste gesprekken liepen wel al met 
trainer Niels van Casteren. Daarin gaf ik aan dat ik het 
pas na de bekerfinale rond wilde maken. Het voelde 
anders niet lekker.”

‘Vriendenteam’
Een van de krachten dit seizoen is volgens Spierings 
dat veel spelers elkaar al kennen. “Ik heb met zeven of 
acht jongens bij andere clubs gespeeld. Dat maakt het 
makkelijker en leuker om erin te komen. Soms voelt het 
alsof je met vrienden aan het voetballen bent.”

Die ‘vrienden’ hebben een uitgesproken doelstelling. “Ik 
hoop een mooi seizoen te gaan hebben. Dat betekent 
bovenin meedraaien en zolang mogelijk meedoen om 
promotie. Of het kampioenschap erin zit, moeten we 
nog zien. Maar promotie is wel het doel.”

2 Bart Spierings
Leeftijd:  26 jaar
Woonplaats:  Schaijk
Positie:  Verdediger
Vorige club:  DAW Schaijk 

www.kombibouwmaterialen.nl
Jagersveld 35 5405 BW Uden | Tel (0413) 256 888
Sonseweg 5 5492 NC Sint Oedenrode | Tel (0413) 472 565
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1 Arjan Ardts
Leeftijd:  24 jaar
Woonplaats:  Haps
Positie:  Keeper
Vorige club:  sv Venray

Van SV Venray kwam de eveneens 24-jarige doelman 
Arjan Ardts, inwoner van Haps, over. Arjan is begonnen 
bij Hapse Boys, daarna JVC Cuijk, Jong NEC, SC Woezik, 
en SV Venray. Over belangstelling had Arjan voordat hij 
naar SV Venray vertrok niet te klagen; hij stond in de 
belangstelling van diverse clubs die van zijn diensten 
gebruik wilden maken. Komend seizoen heeft hij voor 
UDI’19 gekozen.

5 Vinnie Vermeer
Leeftijd:  29 jaar
Positie:  Middenveld

UDI’19 heeft Vinnie Vermeer aangetrokken, een speler 
met internationale ervaring. Hij heeft op professioneel 
niveau gevoetbald, zowel in Nederland als daarbuiten. 
Deze tweebenige middenvelder is inzetbaar als centrale 
of defensieve kracht op het middenveld. Vinnie ziet uit 
naar de samenwerking met UDI’19 en heeft duidelijke 
doelen voor het komende seizoen. Hij wil met UDI’19 een 
stap omhoog maken.

19 Rayyan Al Dalki 
Leeftijd:  19 jaar
Woonplaats:  Uden
Positie:  Verdediger
Vorige club:  Jeugd UDI’19

Via de jeugdopleiding van UDI’19 komt de talentvolle 
20-jarige Rayyan Al Dalki over, die op 6-jarige leeftijd 
bij UDI’19 is begonnen. Rayyan is een voetballend 
sterke speler; zijn positie is die van een aanvallende, 
dynamische linkervleugelverdediger met een mooie 
traptechniek. Felheid is een van zijn kwaliteiten, waarmee 
hij zijn tegenstanders continu op de huid zit en iedere 
buitenspeler een lastige middag of avond kan bezorgen. 
Bovendien kan hij met zijn dribbels en constante drive 
naar voren vaak als extra aanvaller fungeren.

31 TJ Odunze
Leeftijd:  24 jaar
Woonplaats:  Eindhoven
Positie:  Keeper
Vorige club:  RKSV Nuenen

Tibotius Junior Odunze, een 24-jarige keeper, kwam 
over van RKSV Nuenen en was voorheen in de jeugd 
actief bij SC Gestel en RPC in Eindhoven. In het seizoen 
2019/2020 werd hij ingelijfd door Jong FC Eindhoven, om 
twee seizoenen later aan te sluiten bij de selectie van FC 
Eindhoven. Sinds het seizoen 2023/2024 was hij eerste 
keeper bij RKSV Nuenen.

22 Mika Hokke 
Leeftijd:  19 jaar
Woonplaats:  Uden
Positie:  Aanvaller
Vorige club:  Jeugd UDI’19

De 19-jarige jongeling Mika Hokke, eveneens afkomstig 
uit Uden, komt de selectie versterken, maar vooral 
om ervaring op te doen. Deze jonge aanvalsleider 
van UDI O19 heeft mede door zijn loopvermogen een 
uitstekend neusje voor het doel. Hij heeft al verschillende 
invalsbeurten op zijn jonge leeftijd in UDI-1 achter de rug, 
tot tevredenheid van de technische commissie, waar hij 
hopelijk nog veel gaat leren.

14 Samed Oztoprak
Leeftijd:  26 jaar
Woonplaats:  Tiel
Positie:  Middenveld
Vorige club:  OSS’20

Van OSS’20 kwam de 26-jarige, ervaren middenvelder 
Samed Oztoprak over. Hij heeft zijn sporen verdiend, 
onder andere bij Theole en de jeugdopleiding van NEC/
Top Oss. Na omzwervingen via Lienden, TEC en DUNO 
kwam hij terecht bij OSS’20, waar hij een vaste en 
belangrijke waarde was voor het eerste elftal. Samed is 
een speler die de klappen van de zweep kent en nu met 
zijn ervaring UDI’19 naar een hoger niveau wil brengen.

16 Zoran Hurkmans
Leeftijd:  22 jaar
Woonplaats:  Eindhoven
Positie:  Aanvaller
Vorige club:  FC Eindhoven

De 22-jarige, tweevoetige Zoran Hurkmans heeft 
een verleden bij Unitas’59 en FC Eindhoven. Hij is een 
aanvaller die zowel als linker- als rechterspits uit de 
voeten kan. Daarnaast is hij met zijn dribbels, schoten en 
gecreëerde kansen, die hij met beide benen kan inzetten, 
een ware plaaggeest voor iedere verdediger. Zoran kan 
vanuit meerdere posities scoren.
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Maandagmiddag in een hotel in Zwolle 
vlakbij het stadion van PEC. Van den 
Berg is net klaar met trainen en schuift 
aan in de lobby. “Voor Uden maak ik 
graag wat tijd”, zegt hij met een glimlach 
op zijn gezicht. De geboren en getogen 
Udenaar kan terugkijken op een goed 
seizoen. De club uit Zwolle handhaafde 
zich. Met 29 basisplaatsen, vijf goals en 
twee assists had Van den Berg daar een 
belangrijk aandeel in. 

Voordat hij van voetbal zijn beroep kon 
maken, moest Van den Berg een lange 
weg afleggen. Sinds hij kon lopen lag er 
altijd wel een bal aan zijn voeten. Niet 
gek dat hij als zesjarig jochie lid werd 
bij UDI’19. Twee seizoenen speelde de 
inmiddels profvoetballer op sportpark 
Parkzicht. Eerst in de F16. 

In dat seizoen boekte het team van 
Van den Berg meteen succes. Het 
werd namelijk winterkampioen. “Je 
won een prijs. Als jonge jongen was dat 
natuurlijk fantastisch. Zeker als je ook 
veel doelpunten maakte.”

Voetballen tegen een 
meisjesteam 
Het seizoen daarop stroomde de in de 
Bitswijk opgegroeide middenvelder 
door naar de F2. Ook van die 
periode heeft Van den Berg nog een 
herinnering. “We moesten tegen Hapse 
Girls, een meisjesteam. Dat waren we 
niet gewend. Natuurlijk waren we erop 

gebrand niet te verliezen. Dat deden we 
ook niet. Maar we speelden ze ook niet 
van het kastje naar de muur.” De teams 
deelden namelijk de punten: 1-1. 

Van den Berg deed aan het einde van 
dat seizoen mee aan de PSV Masters. 
Dat toernooi voor jeugdspelers werd 
gehouden op de velden van UDI’19. 
Ook een aantal F-teams van UDI’19 
deed mee. Vader Peter van den Berg 
stond te kijken naar zijn zoon toen hij 
 aangesproken werd omdat Davy opviel. 
Twee clubs wilden de jonge Udenaar 
hebben: PSV en NEC. 

Het werd uiteindelijk Eindhoven. De 
keuze had niet zozeer te maken met de 
historie van PSV. “De ballen waren fijner 
en we deden daar partijtjes. Dat vond 
ik veel leuker. Bij NEC was het meer 
passen en trappen.” 

Opgehaald door buschauffeur Ad 
De overstap naar de Herdgang 

Davy van den Berg
Leeftijd:  24 jaar

Geboorteplaats:  Uden

Positie:  Middenvelder

Clubs
2006–2008 UDI’19 (Jeugd)

2008–2019 PSV (Jeugd)

2019–2022 (Jong) FC Utrecht

2022 Roda JC Kerkrade

2022 - heden PEC Zwolle

 betekende dat Van den Berg dagelijks in Uden door 
buschauffeur Ad opgehaald werd. Samen met onder 
andere FC Emmen-spits Joey Konings uit Schaijk en de 
Osse Arnaut Danjuma, die tegenwoordig voor Villarreal 
speelt, werd hij netjes naar Eindhoven gebracht en ’s 
avonds weer thuis afgezet. 

Wanneer hij thuis was, had Van den Berg de bal alweer 
aan de voet. Uren bracht hij buiten door op de veldjes. 
Weer of geen weer. “Zelfs als er sneeuw lag, pakten we 
met een paar vrienden een schep en veegden het veld 
schoon zodat we konden voetballen. Dat waren mooie 
tijden.”

Dan een sprong in de tijd. Tien jaar lang was Van den Berg 
naar eigen zeggen kind aan huis bij PSV. Toch vertrok hij 
naar Jong Utrecht. Daar maakte hij in 2019 zijn debuut 
in het profvoetbal. Via een huurperiode bij Roda JC 
en een debuut bij FC Utrecht in de Eredivisie verkaste 
de 24-jarige in 2022 naar PEC. Met de Blauwvingers 
promoveerde hij als nummer twee in de Keuken 
Kampioen Divisie naar de Eredivisie. 

Bezoekjes aan UDI’19 
Tussen alle bedrijvigheid door, probeert Van den Berg af 
en toe nog naar Uden te komen. Zo was hij van de zomer 
aanwezig bij UDI’19 op een toernooi dat georganiseerd 
werd door moslimorganisaties. Zijn aanwezigheid was 
niet toevallig. Van den Berg is zelf namelijk moslim. Hij 
was blij om voor even terug te zijn op Parkzicht. 

“Ik was daar voor de prijsuitreiking. Het was al even 
geleden dat ik op de club was. Ondanks dat, voelde het 
als thuiskomen. Het is toch mijn cluppie. Uden is waar ik 
ben opgegroeid en waar het begonnen is.”

Droomwedstrijd
Van den Berg volgt UDI’19 niet wekelijks, maar krijgt 
belangrijke momenten wel mee. “Ik vind het altijd leuk 
om te horen als UDI’19 bovenin meedoet of als de club 
promoveert.”

Voor het eerst in de historie veroverde de Tricolores het 
afgelopen seizoen de districtsbeker. In Heerlen werd 
DAW uit Schaijk met 2-0 verslagen. Die winst ontging 
Van den Berg niet. Naast dat de felbegeerde beker de 
prijzenkast in kan, verzekerde de Udense vereniging zich 
van een ticket voor de landelijke KNVB Beker. “Het zou 
geweldig zijn als ik met PEC Zwolle UDI’19 tegenkom. 
Dan moet die wedstrijd ook in Uden gespeeld worden 
natuurlijk. Een hoogtepunt uit mijn carrière.”

HOE EEN DOODNORMALE JONGEN 
UIT UDEN DOORBRAK IN HET 
 PROFVOETBAL
Davy van den Berg schittert wekelijks in de Eredivisie bij zijn club PEC Zwolle. Maar zijn eerste stappen 
in het voetbal zette de middenvelder bij UDI’19. Hoe verliep zijn ontwikkeling? Tijd voor een openhartig 
gesprek.

Lisa van der Kruijssen 
06-39130956

lisa@lisafotogra�e.nl
www.lisafotogra�e.nl
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 Bron foto: PEC Zwolle
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RENÉ KOENEN
Hoofdtrainer

JEAN-PAUL VD AKKER
Assistent-trainer

SANNE SMEENK
Teammanager

LOES VANKAN
Teammanager

FERRY VAN EENBERGEN
Assistent-scheidsrechter

18 DEMI VAN DER WIJST
12-11-2007
Middenveld

 19 MAUD VAN ZUTPHEN
20-4-2005
Middenveld

21 LOÏS MOERKERK
13-12-2005
Middenveld

22 MAUD VAN DUREN
10-1-2007

Verdediging

20 NICOLE THEUNISZ
20-8-2004
Middenveld

12 ISA LAMERS
2-7-2004

Aanval

8 JISKA THEUNISSEN
25-2-1997

Aanval

10 ANOUK VAN DE VEN
20-6-1999

Aanval

11 SORAYA VERKOEIJEN
12-2-2008

Aanval

9 NALINI  
RANDJIET-SINGH

2-10-1995
Middenveld

1 EVA VAN LANKVELT
22-5-2003
Doelman 

2 BENTHE SCHUTJENS
3-1-2004

Aanval

16 JARA VAN ALEBEEK
8-10-2005

Verdediging

17 JAMIE PETERS
30-8-2007
Middenveld

13 KERENSA PERSOONS
30-7-1998

Aanval

14 MICHELLE DE GIER
9-4-1993

Verdediging

15 FEIJE SWINKELS
6-7-2005

Verdediging

7 FENNE VAN SLEEUWEN
1-5-2002

Middenveld

3 FEMKE VAN VUGHT
27-1-2005

Verdediging

5 LIEKE LINDERS
4-10-2006

Verdediging

6 YENTL ZINKEN
23-11-2000
Verdediging

4 SENNE  
VAN DE  KERKHOF

13-3-2002
Verdediging

SELECTIE 
VROUWEN 1
Hoofdklasse B • Seizoen 2024/2025
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VROUWEN HOOFDKLASSE B 24/25

ADO’20
Sportpark De Vlotter
Oosterweg 4 C
1968 KM Heemskerk
www.ado20.nl

AFC
Sportpark Goed Genoeg
Maurice Ravellaan 4
1083 HR Amsterdam
www.afc.nl

Always Forward
Sportpark Wilhelmina
Holenweg 4
1624 PB Hoorn
www.alwaysforward.nl

Bavel
Sportpark De Roosberg
Bavelse Hei 7
4854 PN Bavel
www.vvbavel.nl

Beerse Boys
Sportpark De Klep
Sportparklaan 2 A
5091 EM Oost West en  Middelbeers
www.beerseboys.nl

Bekkerveld
Sportcomplex Aarveld
Tacitusstraat 130
6417 TZ Heerlen
www.bekkerveld.com

FC Eindhoven AV
Sportpark Genneperparken
Velddoornweg 6
5644 SZ Eindhoven
www.fc-eindhovenav.nl

RKSV Nuenen
Sportpark de Oude Landen
Pastoorsmast 14
5673 TD Nuenen
www.rksvnuenen.nl

Orion
Sportpark Mariënbosch
Nijmeegsebaan 143
6525 DX Nijmegen
www.sv-orion.nl 

Trekvogels
Sportpark De Kwakkenberg
Luciaweg 25
6523 NK Nijmegen
www.vvtrekvogels.nl

Victoria Boys
Victor Stadion
Berghuizerweg 153
7312 SN Apeldoorn
www.victoria-boys.nl
 
UDI’19
Sportpark Parkzicht
Parklaan 4
5404 NH Uden
www.udi19.nl

NR DATUM TIJD WEDSTRIJD

1 zo 22 september 14:00 Victoria Boys VR1 - UDI’19 VR1

2 zo 29 september 11:00 UDI’19 VR1 - Bekkerveld VR1

3 zo 6 oktober 11:00 Orion VR1 - UDI’19 VR1

4 zo 13 oktober 11:00 UDI’19 VR1 - Beerse Boys VR1

5 zo 20 oktober 11:30 Always Forward VR1 - UDI’19 VR1

6 zo 3 november 11:00 UDI’19 VR1 - FC Eindhoven AV VR2

7 zo 10 november 14:30 Trekvogels VR1 - UDI’19 VR1

8 zo 17 november 11:00 UDI’19 VR1 - AFC VR1

9 zo 24 november 14:30 RKSV Nuenen VR1 - UDI’19 VR1

10 zo 1 december 14:30 Bavel VR1 - UDI’19 VR1

11 zo 8 december 11:00 UDI’19 VR1 - ADO ‘20 VR1

NR DATUM TIJD WEDSTRIJD

12 zo 2 februari 11:00 UDI’19 VR1 - Victoria Boys VR1

13 zo 9 februari 11:00 Bekkerveld VR1 - UDI’19 VR1

14 zo 16 februari 11:00 UDI’19 VR1 - Orion VR1

15 zo 9 maart 12:30 Beerse Boys VR1 - UDI’19 VR1

16 zo 16 maart 11:00 UDI’19 VR1 - Always Forward VR1

17 zo 23 maart 13:00 FC Eindhoven AV VR2 - UDI’19 VR1

18 zo 6 april 11:00 UDI’19 VR1 - Trekvogels VR1

19 zo 13 april 13:30 AFC VR1 - UDI’19 VR1

20 zo 4 mei 11:00 UDI’19 VR1 - RKSV Nuenen VR1

21 zo 11 mei 12:00 UDI’19 VR1 - Bavel VR1

22 zo 18 mei 13:00 ADO ‘20 VR1 -UDI’19 VR1

Hoofdtrainer René Koenen

VROUWEN 1 
GAAT KOMEND 
SEIZOEN VOOR 
EEN PLEK BIJ DE 
BOVENSTE VIER
De vrouwen van UDI’19 gaan op voor hun  tweede 
jaar in de Hoofdklasse. Trainer René Koenen 
zag vorig seizoen genoeg aanknopings punten 
om dit seizoen te gaan voor een plek bij de 
 bovenste vier. 

Eerst nog even een terugblik op vorig seizoen. Koenen gaf 
dat seizoen namelijk een 7.5. “Het was een seizoen met ups 
en downs. Het begin was lastig en liepen we achter de feiten 
aan doordat we te weinig punten haalden, daarna pakten we 
 voldoende punten en deden we mee om twee periodetitels. We 
speelden een paar hele goede wedstrijden, vooral tegen betere 
tegenstanders, maar we speelden ook wedstrijden die we had-
den kunnen of zelfs moeten winnen. Op het einde was de koek 
een beetje op en speelden we nergens meer voor. We hadden 
misschien hoger moeten eindigen, maar mede door vele lang-
durige blessures is dat niet gelukt. Het doel vooraf was hand-
having en om een periode meespelen. Dat is gelukt.”

Koenen maakte naar eigen zeggen mooie momenten mee. “We 
speelden bewonderingswaardige, mooie en goede  wedstrijden 
tegen de topploegen, zoals tegen kampioen Berghuizen en 
Trekvogels. Tegen die ploegen hebben we dan ook terecht 
punten gepakt. Daarnaast hebben we ook twee keer meege-
daan voor een periodetitel. Dat maakt mij, maar ook de gehele 
begeleiding, want ik doe dit natuurlijk niet alleen, supertrots. 
We hebben dit seizoen ook veel gebruik gemaakt van speel-
sters van verschillende jeugdelftallen van UDI, tot de JO14-1 
aan toe. Er was zelfs één wedstrijd bij waar we met zes dames 
uit de eigen jeugd speelden. Dat is natuurlijk ook hartstikke 
mooi en goed voor de vereniging.”

Wat verwacht de trainer van dit seizoen?
“Het afgelopen seizoen eindigden we als zevende en speelden 
we mee om twee periodetitels, aankomend seizoen willen we 
bij de bovenste vier eindigen en voor een periode gaan. We 
leggen de lat weer wat hoger voor onszelf, want je moet jezelf 
steeds blijven uitdagen. We beschikken komend seizoen over 
meer speelsters dan afgelopen seizoen en dat geeft ons ook 
weer meer mogelijkheden in wedstrijden. We gaan daarom ook 
meer oefenwedstrijden spelen, zodat iedereen ook wedstrijd-
minuten kan maken.”

* Dit artikel is gebaseerd op het interview voor de UDINSIDE van juni 2024.
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RUimte voor           talent

Udenseweg 2

CU@campusuden.nl

www.campusuden.nl

@campusuden

 VOEL JE WELKOM

©  STUDIEPLEK

©  TUSSENJAAR 
©  STAGES

©  STUDIEKEUZE

©  ACTIVITEITEN

©  VACATURES

©  CAMPUS FIT

©  NETWERKEN

©  CO-WORK RUIMTE

©   MEEBOUWEN ALS COMPAGNON?

 

"Ook al ga ik straks in een
 andere stad studeren, ik blijf 

gewoon in Uden sporten."
 Joost van Lankvelt

Stel jezelf voor?
Maud: Ik ben Maud van Duren, 17 jaar 
oud en woon in Volkel. 
Demi: Hoi, ik ben Demi van der Wijst, 
ik ben 16 jaar oud en woon op het Voor-
Oventje in Zeeland.

Wat doe jij naast het voetbal bij 
UDI’19 verder nog?
Maud: Ik ga nu mijn vwo-examenjaar 
in en geef voor de rest al een paar jaar 
wekelijks training bij twee verschillen-
de voetbalscholen hier in de omgeving. 
Verder werk ik regelmatig achter de bar 
bij UDI’19.
Demi: Ik zit op het Koning Willem 1 Col-
lege in Den Bosch en ga nu naar leerjaar 
2 van de opleiding onderwijsassistent 

met sport en bewegen. Ik werk bij de 
kookstudio bij ons op ’t Oventje en elke 
vrijdagavond geef ik training bij voet-
balschool Uden.

Wat is je favoriete positie?
Maud: Ik speel het liefst rechtsback, 
maar kan mijn weg ook centraal ach-
terin vinden. 
Demi: Het liefst speel ik mid-mid, maar 
links en recht midden vind ik ook fijn.

Wat voor type speler ben je?
Maud: Ik denk dat mensen mij zouden 
kunnen zien als een speler die het spel 
goed leest, goede passes geeft en 
sterk aan de bal is. 
Demi: Ik ben een speler die graag het 

balletje rond speelt; voetballend alles 
oplossen, daar hou ik van. Wat betreft 
mijn handelingssnelheid, daar moet ik 
nog in groeien. Mijn techniek daarente-
gen is mijn sterke kant en ik kan zowel 
links als rechts een bal bij mijn mede-
speler in de voeten spelen.

Je maakt dit seizoen de overstap 
van de JO17 naar Vrouwen 1. Hoe 
heb je het voetballen in de jeugd 
van UDI’19 ervaren?
Maud: Ik heb het voetballen bij de jeugd 
van UDI’19 als heel positief ervaren; de 
club heeft mij als meid tussen de jon-
gens enorm veel kansen gegeven om 
mezelf te ontwikkelen. Ik heb in mijn 
vier selectiejaren veel geleerd van de 

VAN JO17 NAAR VROUWEN 1, 
DEMI EN MAUD MAKEN DE OVERSTAP
Maak kennis met Maud van Duren en Demi van der Wijst, twee talentvolle speelsters die de overstap 
maken van de jeugd naar Vrouwen 1 bij UDI’19. Lees over hun ervaringen in de jeugdteams, hun favoriete 
posities op het veld, en hun verwachtingen voor het komende seizoen. 

V.l.n.r. Maud van Duren en Demi van der Wijst

jongens en denk dat ik vooral in de peri-
ode van de JO14 de grootste stappen 
heb gemaakt. Dit is mede dankzij mijn 
trainer Jorg Verhoeven destijds die 
van mij in drie jaar tijd echt een betere 
speelster heeft gemaakt. 
Demi: Ik ben sinds de JO14 naar UDI 
gegaan en heb tot en met de JO17 bij 
de jongens gevoetbald, dit heb ik als 
fijn ervaren. Ook mocht ik sinds de 
JO16 regelmatig met de vrouwen mee-
trainen en als het nodig was invallen 
tijdens de wedstrijden.

Meest bijzondere moment als 
voetballer?
Maud: Mijn mooiste moment als voet-
baller is denk ik toch wel een van de 
beste wedstrijden die ik tot nu toe in 
mijn voetbalcarrière heb gespeeld. 
Dit was een oefenwedstrijd tegen het 
landelijke onder-14 dameselftal van de 
KNVB, waar wij met de JO14-1 van UDI’19 
tegen mochten spelen. Deze wedstrijd 

was niet alleen een goede prestatie van 
ons team zelf, maar heeft mij door mijn 
manier van spelen die middag ook een 
plek in de selectie van het volgende 
seizoen gegeven.
Demi: Mijn mooiste moment was in de 
JO16-1, we begonnen als team niet zo 
goed en verloren veel. Uiteindelijk heb-
ben we toch een mooi seizoen neerge-
zet en zijn we kampioen geworden.

Wanneer is je eigen seizoen bij 
Vrouwen 1 geslaagd?
Maud: Mijn seizoen is geslaagd als we 
natuurlijk de punten pakken die we 
kunnen pakken, maar ook als we als 
team zijn gegroeid en we zien wat voor 
potentie dit team heeft.
Demi: Als ik veel kan/mag spelen en als 
ik mooie stappen vooruit heb gemaakt.

Wat hoop je als team te bereiken 
dit seizoen?
Maud: We hebben nu als doel om te 

eindigen in de top 4, maar ik denk per-
soonlijk ook als ik kijk naar de samen-
stelling van het nieuwe elftal dat we 
zeker kans maken om te promoveren 
dit seizoen. We hebben genoeg kwali-
teit in de groep dit jaar en ik denk dat 
we met goede trainingen en motivatie 
daar wel kunnen komen.
Demi: Ik hoop dat we in de top 3 kunnen 
eindigen en een periode kunnen pak-
ken. Ook hoop ik dat we als team een 
mooie groei kunnen maken.

19 Maud van Duren 
Leeftijd:  17 jaar
Woonplaats:  Volkel
Positie:  Verdediger 

18 Demi van der Wijst 
Leeftijd:  16 jaar
Woonplaats:  Zeeland
Positie:  Middenvelder

54  PRESENTATIEGIDS  seizoen 2024-2025 PRESENTATIEGIDS  seizoen 2024-2025  55 

https://campusuden.nl/


V.l.n.r. Jiska Theunissen, Loïs Moerkerk, Maud van Zutphen, en Soraya Verkoeijen

Stel jezelf voor?
Jiska: Ik ben Jiska Theunissen, 27 
jaar en woon in Uden.
Loïs: Ik ben Loïs Moerkerk, 18 jaar, 
ik heb twee broers en woon nog thuis 
bij mijn ouders in Schaijk.
Maud: Ik ben Maud van Zutphen, 19 
jaar en woon in Veghel. Ik heb een 
tweelingbroer en een stiefbroertje. 
Mijn ouders zijn gescheiden, dus ik 
woon op twee adressen, allebei in 
Veghel. Om de week wisselen mijn 
broer en ik van adres.
Soraya: Mijn naam is Soraya Ver-
koeijen, ik ben 16 jaar oud en woon 
samen met mijn ouders en broertje 
in Veghel. Ik voetbal al vanaf mijn 6e 
en ben begonnen bij Blauw Geel’38 in 
Veghel.

Wat doe jij naast het voetbal bij 
UDI’19 verder nog?
Jiska: Ik werk op het Udens  College 
(vmbo) als docent lichamelijke opvoe-
ding. De hele dag met sport bezig zijn, 
ik kan me geen beter werk wensen. 
Naast werk en voetbal ben ik regel-
matig te vinden op de tennisbaan of 
in de sportschool.
Loïs: Naast het voetballen werk ik in 
de ouderenzorg in Velp en bij restau-
rant Nieuw Schaijk. Ik ga fysiothe-
rapie studeren in Nijmegen aan de 
HAN. Mijn andere hobby’s buiten het 
voetballen zijn tennissen en dingen 
doen met vriendinnen of familie.
Maud: Ik doe veel aan kunst, schil-
deren, tekenen, etc. Ook doe ik 
video-editen en ik speel gitaar. Ik 
werk achter de bar bij Fellows & 

Friends en in september begin ik ook 
bij Café de Afzakkerij op de Noord-
kade. Begin van het seizoen start ik 
op een Kunstacademie in België.
Soraya: Naast voetbal ga ik nog naar 
school, ik zit nu in Havo 4 op het 
 Zwijsen College. Verder werk ik ook 
nog bij de Jumbo in Veghel.

Wat is je favoriete positie?
Jiska: Het liefst speel ik waar het 
team mij het beste kan gebruiken. Ik 
kan op meerdere posities uit de voe-
ten, maar denk dat ik op dit moment 
het meest kan brengen als spits.
Loïs: Ik heb op veel posities gespeeld, 
zowel achterin, op het middenveld 
als voorin, maar het meest op de 
rechterflank. Ik speel het liefste als 
opkomende rechtsback omdat ik het 
erg leuk vind om mee naar voren te 
voetballen. Dus het liefst speel ik 5-2-
3, waarbij de buitenste backs hoger 
kunnen staan.
Maud: Middenveld links of rechts, of 
CAM. Daar kan ik mijn creativiteit het 
beste kwijt. Op de positie van CAM 
heb ik het beste overzicht en kan ik 
steekballen en een-tweetjes het bes-
te kwijt. Het hangt echter ook af van 
het spel van de tegenstander en onze 
manier van aanpakken.
Soraya: Waar ik het liefste speel of 
het beste in mijn rol kom, is voorin 
omdat ik daar het beste gebruik kan 
maken van mijn snelheid.

Wat voor type speler ben je?
Jiska: Als ik vanaf de kant naar mijn 
spel zou kijken, dan zie ik iemand die 

8 Jiska Theunissen 
Leeftijd:  27 jaar
Woonplaats:  Uden
Positie:  Aanvaller
Vorige club:  RKSV Prinses Irene

21 Loïs Moerkerk 
Leeftijd:  18 jaar
Woonplaats:  Schaijk
Positie:  Middenvelder
Vorige club:  FC Eindhoven

19 Maud van Zutphen 
Leeftijd:  19 jaar
Woonplaats:  Veghel
Positie:  Middenvelder
Vorige club:  VOW Zijtaart

11 Soraya Verkoeijen 
Leeftijd:  16 jaar
Woonplaats:  Veghel
Positie:  Aanvaller
Vorige club:  Blauw Geel’38

NIEUWE GEZICHTEN,  
BIJ VROUWEN-1 VAN UDI’19
Het team van UDI’19 Vrouwen-1 wordt versterkt door vier enthousiaste nieuwkomers: Jiska Theunis-
sen, Loïs Moerkerk, Maud van Zutphen, en Soraya Verkoeijen. Jiska, docent lichamelijke opvoeding, 
combineert werk en sport moeiteloos. Loïs start met een studie fysiotherapie en werkt in de zorg. 
Maud, die een passie heeft voor kunst en muziek, begint aan de Kunstacademie. Soraya, nog scholier, 
werkt bij de Jumbo en brengt snelheid en enthousiasme naar het team. Ontdek hun verhalen, posities 
op het veld, en ambities voor het komende seizoen.

hard werkt, graag ballen verovert en 
vooruitdenkt.
Loïs: Supporters kunnen mij zien als 
iemand die niet opgeeft, erg fanatiek 
is en altijd wil winnen.
Maud: Ik ben een creatieve speler, 
ik probeer altijd naar voren te spe-
len en zoek vaak een-tweetjes op of 
kijk of er een optie is om een steek-
bal te geven. Ik ben niet zo van het 
schieten, vaak omdat ik bang ben dat 
ik mis, maar ook omdat mijn scho-
ten niet veel kracht hebben. Al is dat 
sinds dit seizoen een beetje aan het 
veranderen.
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Soraya: Ik ben een harde werkster, 
ik werk hard voor mijn medespeel-
sters en voor mezelf. Elke wedstrijd 
moet je jezelf van je beste kant laten 
zien en ik probeer er dus altijd het 
beste van mezelf uit te halen. Ik vind 
het lekker om weggestuurd te wor-
den en op snelheid dan voor te geven 
of af te maken.

Bij welke clubs heb je in het 
 verleden gespeeld?
Jiska: Als kind ben ik tussen de 
jongens begonnen met voetballen 
bij VV Sint Joost, een kleine club in 
het dorp waar ik ben opgegroeid. 
 Vervolgens ben ik via EVV Echt, 
 Fortuna Sittard, FC Eindhoven en 
RKSV Prinses Irene nu bij UDI’19 
beland.
Loïs: Toen ik 4 was, begon ik met 
voetballen bij DAW Schaijk in een 
jongensteam en daar heb ik 11 jaar 
gespeeld. Vervolgens heb ik de 
overstap naar SC Woezik gemaakt, 
waar ik 3 jaar gespeeld heb en van-
uit Woezik ben ik naar FC Eindho-
ven gegaan, waar ik 1 seizoen heb 
gespeeld.
Maud: Op mijn 11de begon ik bij 
BlauwGeel, waar ik uiteindelijk in 
het selectieteam kwam. Op mijn 16e 
ben ik gestopt vanwege een lastige 
periode en ik ben op mijn 18e weer 
begonnen bij VOW.
Soraya: Ik heb altijd bij Blauw 
Geel’38 gevoetbald in Veghel. Ik heb 
daar zo’n 10 jaar gevoetbald vanaf 
mijn 6e, waarvan de laatste 2 sei-
zoenen bij JO15-1 en JO17-2.

Meest bijzondere moment als 
voetballer?
Jiska: Lastig om één moment uit 
te kiezen. Ik voetbal al ongeveer 20 
jaar en dat brengt ook veel bijzon-
dere momenten met zich mee. Het 
kampioenschap met FC Eindhoven 
in de hoofdklasse is dan toch het 
meest bijzondere moment in meer-
dere opzichten. Daar zat alles in.
Loïs: Het meest bijzondere moment 
voor mij is toen we met Woezik het 
NK gewonnen hadden.
Maud: Tijdens de kampioenswed-
strijd van BlauwGeel. Zoals ik al 
zei, schiet ik niet vaak, maar in die 

kampioenswedstrijd heb ik uitein-
delijk toch mijn angst overwonnen 
en een goal gescoord. Voor mij was 
dat best een bijzonder moment, 
ook omdat we toen kampioen zijn 
geworden.
Soraya: Ik heb veel bijzondere 
momenten gehad, maar het bijzon-
derste moment was denk ik toch 
wel toen ik in de MO11-1 twee keer 
kampioen ben geworden en de dis-
trictsbeker voor MO11 heb gewon-
nen op het sportpark van UDI’19 
(met mijn vader als trainer, het is 
mooi om zo’n moment te mogen 
meemaken met je vader aan je zij).

Waarom heb je voor UDI’19 
 gekozen?
Jiska: Graag wilde ik toch weer een 
stapje hoger voetballen. Aangezien 
ik ook in Uden woon, was de keuze 
snel gemaakt.
Loïs: Ik heb voor UDI gekozen 
omdat ik voor nu op hoofdklasseni-
veau wil voetballen en ik verwacht 
dat ik bij UDI mezelf daarin het bes-
te kan ontwikkelen en buiten dat 
veel plezier aan het voetbal ga bele-
ven. Het is een erg leuke groep, dus 
dat zal zeker goedkomen.
Maud: Ik was na het seizoen bij VOW 
op zoek naar een hoger niveau. Er 
waren geen clubs in de regio die 
eerste klasse speelden, en tweede 
klasse vond ik geen slimme optie, 
aangezien je dan weer kunt zakken 
naar de derde klasse. UDI is in de 
buurt, en is voor mij een hele grote 
uitdaging en vooral ook heel leer-
zaam. Ik merkte dat ik na drie trai-
ningen al veel had bijgeleerd, dus ik 
zou graag willen zien wat voor spe-
ler ik ben na een jaar bij UDI.
Soraya: Ik heb voor UDI’19 gekozen 
omdat ik me al gelijk thuis voelde 
tussen al de meiden. Ik merkte al 
gelijk dat iedereen erg enthousiast 
was over mijn aanwezigheid daar 
en dat is ook een van de redenen 
dat ik naar UDI’19 ben overgestapt, 
omdat dat echt iets was waar ik 
ook naar zocht: een echt team dat 
ook echt als een team voelt. Ook de 
hoge mate van professionaliteit die 
de meiden en trainers/staf uitstra-
len, geeft mij het gevoel dat ik nog 

verder kan groeien en stappen kan 
maken in het vrouwenvoetbal.

Wanneer is je eigen seizoen bij 
Vrouwen-1 geslaagd?
Jiska: Wanneer ik een basisplek 
kan veroveren en vanuit daar een 
 bijdrage kan hebben aan een goed 
team resultaat.
Loïs: Ik kijk terug op een geslaagd 
eerste seizoen als we echt als een 
team gaan spelen en er alles aan 
hebben gedaan om zo hoog moge-
lijk te eindigen. Ik denk dat dit zeker 
haalbaar is.
Maud: Ik heb nog maar één seizoen 
bij de vrouwen gespeeld, dus kan 
dat eigenlijk nog niet zeggen. Wel 
kan ik zeggen dat het seizoen bij 
VOW niet echt een geslaagd sei-
zoen was.
Soraya: Mijn eigen seizoen is 
geslaagd wanneer ik ben gegroeid 
als speelster en mijn plek heb 
 gevonden in het team tussen de 
meiden. En wanneer ik een grote 
bijdrage heb kunnen leveren aan 
een zo hoog mogelijke eindstand in 
de  Hoofdklasse.

Wat hoop je als team te bereiken 
dit seizoen?
Jiska: Uiteraard hoop ik dat we een 
kampioenschap mogen vieren. Het 
is denk ik al een heel mooi seizoen 
als we als hecht team een periode-
titel winnen.
Loïs: Ik verwacht dat we zo hoog 
mogelijk gaan eindigen.
Maud: Ik hoop dat we het goed 
met elkaar kunnen vinden en voor 
elkaar vechten in moeilijke en bete-
re  tijden. Natuurlijk gaan we ook 
voor het  kampioenschap, maar het 
belangrijkste in een team is dat 
iedereen weet dat ze erbij horen en 
niet alleen staan. Als we dat uitstra-
len naar andere teams, zullen we 
zonder twijfel heel ver komen.
Soraya: Wat ik hoop te bereiken 
als team dit seizoen is natuurlijk 
om zo hoog mogelijk te eindigen. 
Met een super gezellig seizoen 
gecombineerd met het halen van 
een hoog niveau voetbal tijdens de 
 wedstrijden.

Grando Van der Wijst Uden
grando-uden.nl

Profiteer

nú!Geniet
vanaf het
begin.

RESERVEREN
Via de Zusje-app
Kijk op zusje.nl
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‘’Ik heb nu vier seizoenen bij Jong PSV 
gespeeld, maakte mijn debuut al bij 
PSV in een supercup-wedstrijd en heb 
nu de definitieve overstap naar het 
eerste gemaakt. Dat is supervet en is 
een mooie beloning voor mijn werk’’, 
vertelt Emma Frijns (19) als haar wordt 
gevraagd hoe het met haar  carrière 
gaat. ‘’Hoewel ik al veel heb mee-
gemaakt, voelt het nu alsof het pas 
echt gaat beginnen.’’

Als links- of rechtsback spelen 
bij Jong PSV en in het eerste van 
PSV, hoe is dat?
‘’Heel leuk. Wennen aan het eerste van 
PSV kon ik al, want ik trainde al mee. 
Het voelt allemaal als een mooie belo-
ning voor mijn harde werk. Zo tekende 
ik ook een contract bij de club, met 
mijn hele familie die erbij was. Dat was 
super. Bij Jong werd ik al twee keer 
kampioen, nu hoop ik me bij PSV Vrou-
wen te ontwikkelen in de Eredivisie. Dat 
doe ik als back, die ervan houdt om mee 
naar voren te gaan en aan te vallen.’’

Wat weet je nog van je overstap 
van UDI’19 naar PSV en hoe was 
dat aan het begin?
‘’Ik trainde in die tijd al mee bij Jong PSV 
via een maatwerk-traject. Ik weet niet 
meer precies hoe dat allemaal ging. Het 
was in coronatijd, dus een rare situatie. 
Ik weet wel dat ik best moest wennen 
aan de overstap. Bij UDI speelde ik altijd 
met jongens, die waren wat sneller en 
sterker. Bij PSV speelde ik alleen met 
meiden. Daar was ik gelukkig wel al aan 

gewend door de jeugdteams van Oranje 
waar ik bij speelde.’’

Wat is het verschil tussen UDI en 
PSV?
Je merkt dat het bij PSV professioneler 
is. Je werkt echt toe naar een topsport-
carriere, zit er eigenlijk al in. Er is goede 
begeleiding, er zijn kracht trainers, per-
formance trainers, je echte trainers, 
er zijn video-analisten en dan vergeet 
ik vast nog een hoop mensen die een 
hoop achter de schermen doen. Ook 
bespreek je elke wedstrijd je eigen spel 
uitgebreid na.’’

Kun je iets vertellen over je 
hoogte punten?
Bij PSV zijn dat de kampioenschappen 
met Jong en mijn debuut in het eerste. 
Dat was echt heel mooi. Bij Oranje heb 
ik ook al hoogtepunten. Zo speelde ik 
op het EK-17 in Bosnië en ook op het 
EK-19 in België. Om het shirt van Oran-
je aan te mogen doen voelt altijd heel 
speciaal, zeker als het volkslied klinkt. 
Ik speelde ook wat interlands bij UDI, 
dat was bijzonder. Dan denk ik altijd 
wel: hier begon ik als jonkie. Dat is heel 
leuk, zeker als je bekenden tegenkomt. 
Dieptepunten heb ik gelukkig nog niet 
echt gehad.

Hoe combineer je je sport met 
studeren en een sociaal leven?
‘’Ik ben pas begonnen met een cursus 
over voedingsleer. Dat is druk, want 
van ’s ochtends tot het avondeten ben 
je bezig met voetbal. Tussen trainingen 

door of op vrije dagen kan ik soms wel 
wat aan school doen. Op zich lukt het 
om alles te combineren. Familie zoek 
ik op vrije dagen regelmatig op en ook 
mijn vrienden zie ik.’’

Wat wil je jonge spelers bij UDI 
meegeven?
‘’Ga gewoon lekker voetballen. Denk niet 
te hard na over dat je per se PSV of een 
andere grote club moet halen, dat komt 
vanzelf als je het echt leuk vindt en je je 
best doet. En besef dat je er dingen voor 
moet laten, zoals soms een feestje. Ik 
vind dat niet lastig om te doen, want ik 
vind het superleuk wat ik doe. Elke dag 
voetballen, is denk ik iets wat heel veel 
mensen willen. En ik mag dat.’’

Emma Frijns van UDI’19 naar PSV:

‘VOELT ALSOF HET NU 
GAAT BEGINNEN’

Voetballen bij UDI’19 is natuurlijk leuk, maar er zijn ook voetballers 
die de overstap weten te maken naar een club hogerop. Emma 
Frijns en Ted Rooijendijk zijn twee van dat soort voorbeelden. Zij 
maakten de overstap van de Udense club naar PSV en Fortuna 
 Sittard, waar ze grote stappen in hun carrière zetten. 

Emma Frijns
Leeftijd:  19 jaar
Geboorteplaats:  Uden
Positie:  Verdediger

Clubs
–2020 UDI’19 (Jeugd)
2020-heden PSV Vrouwen

Al 25 jaar
een betrokken 
partner in uw 

fi nanciële 
zekerheid én 
sponsor van 

UDI’19!
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Emma Frijns in het shirt van PSV
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Hoe gaat het met je bij Fortuna 
Sittard?
‘’Het gaat goed. Dit wordt mijn derde 
seizoen bij Fortuna. De afgelopen win-
ter maakte ik de volledige overstap naar 
het eerste elftal van Fortuna en zat ik 
daarna ook gelijk bij alle wedstrijden op 
de bank. Ik maakte ook mijn debuut in 
het eerste, in de bekerwedstrijd tegen 
FC Utrecht. En een week later ook mijn 
Eredivisiedebuut, uit bij Telstar. Daar 
scoorde ik ook nog bijna, maar mijn bal 
kwam op de paal.’’

Wat weet je nog van je overstap 
van UDI naar Fortuna?
‘’Ik was thuis met mijn moeder en zus, 
toen we het belletje van de manager 
kregen. Hij vertelde dat mijn tweeling-
zus Suus en ik mochten komen. Het 
was al laat, de tijd om over te schrij-
ven was al bijna voorbij. In twee dagen 
moesten we alles regelen. Omdat we 
ook moesten gaan verhuizen naar Sit-
tard zijn mijn ouders toen snel naar de 
woning gaan kijken waar we gingen 
wonen. 

Ik was natuurlijk heel blij, ook omdat 
Suus ook naar Fortuna mocht gaan. We 
mochten het samen gaan doen.’’

Vond je het ook spannend?
‘’Natuurlijk, want ik kwam in een heel 
nieuw team. Fortuna had op dat 
moment nog geen vrouwenteam, dus 
alles was nieuw. Dat viel reuze mee. De 
sfeer is goed binnen Fortuna Sittard.’’

Overstappen van UDI naar 
 Limburg, hoe was dat?
‘’Ik was benieuwd hoe ik me zou aan-
passen en of ik het niveau zou aan-
kunnen. Ook was ik benieuwd naar de 
professionaliteit van de club. Al snel 
kreeg ik het gevoel dat dit bij me paste. 
Ik stond tegen mijn eigen verwachtin-
gen in gelijk in de basis en scoorde mijn 
eerste jeugdgoal tegen Ajax. ‘Wat doe 
ik nou?’ Dacht ik toen. Dat was super-
vet. Dat was ook de eerste goal die ons 
team ooit maakte. We voelden ons heel 
groots.’’

Wat voor speler ben je?
‘’Ik ben een spits, als ik de bal in de zes-
tien meter krijg is het meestal een goal. 
Ik ben heel doelgericht.’’

Wat zijn in deze jaren je hoogte- 
en dieptepunten geweest?
‘’Mijn hoogtepunt is mijn debuut in 
het eerste, in de beker en Eredivisie. 
Daar doe je het allemaal voor, werk 

Ted Rooijendijk van UDI’19 naar Fortuna Sittard:

‘SOMS MOET IK FEESTJES 
OVERSLAAN’

je  naartoe. Ik ben blij dat ik dat heb 
mogen meemaken.

Je hebt ook altijd mindere momenten, 
maar bij de beloftes had ik de laatste 
twee jaar een fijne assistent-trainer 
tegen wie ik alles kon zeggen. Als ik 
ergens mee zat, ging ik daarnaartoe 
en vertelde ik erover. Dan viel er een 
last van de schouders. Als er privé iets 
gebeurde zei ik dat eerst niet, maar 
zag je het wel aan mijn spel.’’

Je bent voetballer, combineer je 
dat ook nog met school?
‘’Ja, en ik heb bewust voor een 
mbo-opleiding gekozen in de 
 maatschappelijke zorg. Dat is ook 
wat ik later graag wil doen. Omdat ik 
mijn Havo diploma heb, heb ik vrij-
stellingen en dus ook minder vakken. 
Ik volg alleen de beroepsvakken. Ik 
loop stage bij een groep mensen met 
een verstandelijke beperking, dat doe 

ik na mijn trainingen. Het is goed te 
combineren met mijn sport. Als ik een 
hbo-opleiding zou volgen denk ik dat 
ik meer had moeten doen voor school 
dan nu. 

Soms moet ik dingen overslaan, zoals 
feestjes en festivals. Dingen die mijn 
vrienden doen, kan ik niet altijd. Als ik 
in Brabant ben probeer er soms bij te 
zijn. Ik ben volop met mijn sport bezig 
en heb de keus gemaakt dat ik er niet 
altijd bij kan zijn. Dat vind ik prima. Dit 
is wat ik wil, en nu kan ik ervoor gaan. 
Dat wil ik niet verpesten.’

Je hebt jaren bij UDI gespeeld. 
Wat heb je daar geleerd?
‘’Bij UDI speelde ik tussen de jongens. 
Het fysieke spel heeft me erg gehol-
pen bij het snelle handelen, hoewel 
het bij de vrouwen nu ook snel gaat. 
Jean-Paul van de Acker was een hele 
fijne trainer, die heeft me veel gehol-

pen. Bij UDI was er geen gezeik, hier 
heb je soms veel roddeltantes haha! 
Jongens doen niet moeilijk als je een 
meisje bent, dat onderscheid werd bij 
UDI niet gemaakt en dat was fijn. Je 
zat bij de selectie, of je zat het niet.’’

Wat zijn je ambities voor de 
 toekomst?
‘’Als topsporter wil je je blijven ontwik-
kelen. De afgelopen twee jaren heb 
ik wederom weer veel geleerd, dat is 
mijn basis. Mijn doel voor dit seizoen 
is dat ik meer minuten wil maken en 
basisspeelster worden bij Fortuna. En 
scoren, om zo mezelf te laten zien als 
wie ik ben. 

Eerst een, en daarna meer. Daarna wil 
ik kijken wat er op mijn pad komt. Het 
Nederlands Elftal wil iedereen natuur-
lijk halen. Zoals altijd ga ik mijn best 
doen, en samen met het team bouwen 
aan een succesvol  seizoen.’’

Ted Rooijendijk in actie names Fortuna Sittard

Ted Rooijendijk
Leeftijd:  20 jaar
Geboorteplaats:  Uden
Positie:  Aanvaller

Clubs
–2022 UDI’19 (Jeugd)
2022-heden  Fortuna Sittard 

Vrouwen
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Scherp vanaf
de aftrap.

Ga naar www.csu.nl

Vanaf de aftrap er voor 100% tegenaan. Met een 
doelgerichte tactiek gaan voor het maximale resultaat.
En scoren voor het oog van het publiek waarvoor je het doet. 
Het team van UDI’19 aan de bal, het team van CSU
in de schoonmaak. Want scherp zijn maakt het verschil. 
CSU. Trotse sponsor van UDI’19. 
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